
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT DEL DIA 27 DE
JUNY DE 2014 

Núm.: PLE2014/7
Dia i hora: 27/06/2014 19:30:00
Lloc: Sala Ple

Assistents

Alcalde Senyor JULI FERNÁNDEZ IRUELA
Regidor Senyor XAVIER ROCAS GUTIÉRREZ
Regidora Senyora JUDIT ZARAGOZA LLIRINÓS
Regidor Senyor JOAQUIM VENCELLS SERRA
Regidora Senyora MARGARITA MAURI JUNQUÉ
Regidor Senyor XAVIER RANGEL MARTÍNEZ
Tinent d'Alcalde Senyor ALBERT GÓMEZ CASAS
Regidor Senyor FREDERIC PRATS ESTEVE
Regidora Senyora MARIA TERESA FRIGOLA BORRÀS
Regidor Senyor LLUÍS PUJOL MASCORT
Regidor Senyor JOSEP GABARRÓ GUIRAO
Regidor Senyora SERGI SABRIÀ BENITO
Regidor Senyor XAVIER VILÀ BONMATÍ
Regidor Senyor MÀRIUS LLEDÓ SALVADOR
Regidora Senyora CARME FARRARONS TURRÓ
Regidor Senyor GUILLEM GENOVER RIBAS
Regidora Senyora ANA RECIO LÓPEZ
Regidor  RICARDO MENOR PEIRÓ
Regidora Senyora LAURA GALIANA GARCIA
Regidor Senyor EDUARD GUERRA CASTILLO
Interventor acctal. Senyor GUSTAU TAPIAS SOLÀ
Secretari Senyor MARIÀ VILARNAU MASSA

S'han excusat d'assistir-hi:

Regidor Senyor XAVIER RODRIGO LÓPEZ

A la Sala Ple de la Casa Consistorial es reuneix el Ple per fer sessió Ordinària en
primera convocatòria, el dia i l'hora que s'indiquen a l'encapçalament, amb el següent:

Ordre del dia

Assumptes
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A) PART RESOLUTÒRIA
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.
2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA.- Coneixement.-
 
A.1)  ASSUMPTES  COMISSIÓ  INFORMATIVA  DE  RÈGIM  INTERIOR,
PRESSUPOST I HISENDA
3.-  RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA.  Ratificació:  a)  Nomenament  de lletrada dels
serveis  jurídics  municipals.  b)  Nomenament  de  lletrat.  c)  Nomenament  per
comparèixer i personar-se l’Ajuntament davant de jutjats.- 
4.- SENTÈNCIES. Coneixement.- 
5.-  RATIFICACIÓ DE LA RESOLUCIÓ DE L’ALCALDIA NÚMERO 1489/2014,  DE
DATA 17 DE JUNY DE 2014. Aprovació.-
6.- MODIFICACIÓ DEL COMITÈ D'AVALUACIÓ I SEGUIMENT - CONVOCATÒRIA
LLEI  2/2004,  DE  MILLORA  DE  BARRIS,  ÀREES  URBANES  I  VILES  QUE
REQUEREIXEN ESPECIAL ATENCIÓ.- Aprovació.-
7.- MODIFICACIÓ DE LA COMPOSICIÓ DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL I
DE LA JUNTA RECTORA DEL PATRONAT DEL MUSEU DEL SURO.- Aprovació.- 
8.- MODIFICACIÓ ORDENANCES FISCALS 2014. Aprovació provisional.-
 
A.2) ASSUMPTES COMISSIÓ INFORMATIVA D'URBANISME
9.-  MODIFICACIÓ  DEL  PROJECTE  DE  REPARCEL•LACIÓ  DEL  POLÍGON
D’ACTUACIÓ  URBANÍSTICA  PA  1.18,  TORROELLA  –  MESTRE  SAGRERA,  A
PALAFRUGELL. Aprovació inicial.-
10.-  CONSORCI  URBANÍSTIC  PER  AL  DESENVOLUPAMENT  DE  LES  ÀREES
RESIDENCIALS ESTRATÈGIQUES PIVERD EST, PI I MARGALL, PMU 1.7 – 1.9, I
SUD 1.4 – EL TERME, DEL TERME MUNICIPAL DE PALAFRUGELL.
a) Nomenament de nous regidors en el Consell General del Consorci. Aprovació.-
b) Dissolució d’aquest Consorci, en base a la proposta de l’Institut Català del Sòl.
Aprovació.-
11.- AMPLIACIÓ DEL TERMINI D'UN ANY DE LA SUSPENSIÓ PRECEPTIVA DE
TRAMITACIONS I  LLICÈNCIES  PER A LA FORMULACIÓ DE LA REVISIÓ  DEL
PLANEJAMENT  D'ORDENACIÓ  URBANÍSTICA  MUNICIPAL  DE  PALAFRUGELL,
PRES PEL PLE MUNICIPAL A LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL 10 DE JUNY
DE 2013. Aprovació.- 
 
A.3) ASSUMPTES COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LES PERSONES
12.-  ATORGAMENT  DEL  DIPLOMA  AL  MÈRIT  CIUTADÀ  AL  CENTRE
FRATERNAL.-Aprovació.-
13.-  ATORGAMENT  DEL  DIPLOMA  AL  MÈRIT  CIUTADÀ  A  LA  FLECA  CAN
BALDIRI.-Aprovació.-
 
B) CONTROL I FISCALITZACIÓ DELS ÒRGANS DE GOVERN
14.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE L'ENTESA - JUNTS PER PALAFRUGELL,
DEMANANT  LA  CONVOCATÒRIA  DE  SUBVENCIONS  PER  PART  DE  LA
GENERALITAT,  A  LES  LLARS  D'INFANTS  SENSE  FINALITAT  DE  LUCRE.-
Aprovació.-
15.- INFORMES.-
16.- PRECS I PREGUNTES.-
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Desenvolupament de la sessió

 
Una vegada comprovat pel secretari l’existència del “quòrum” que cal perquè pugui ser
iniciada la sessió, consistent en la majoria dels membres de dret que en formen part,
es passa a tractar els assumptes inclosos en l’ordre del dia. 
 
A) Part Resolutiva
 
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LES SESSIONS ANTERIORS
 
D’acord amb el que disposa l’article 108 del Reglament Orgànic Municipal, el president
sotmet  a  la  consideració  dels  assistents  l'esborrany  de  les  actes  de  les  sessions
anteriors següents:
 
- PLE2014/6 Ordinària 27/05/2014
 
Sense que hi hagi intervencions es tenen per aprovades les mateixes per unanimitat.
 
 
2.- RESOLUCIONS DE L'ALCALDIA
 
Es dóna compte,  a l’efecte d’assabentat,  de les Resolucions dictades per l’Alcalde
President, durant el següent període:
 
Període comprès entre el 23 de maig i el 20 de juny de 2014, número en ordre
correlatiu creixent de la 1236/2014 a la 1566/2014.
 

A.1) Assumptes comissió informativa de règim interior, pressupost i hisenda

3.- RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA. Ratificació: a) Nomenament de lletrada dels
serveis  jurídics  municipals.  b)  Nomenament  de  lletrat.  c)  Nomenament  per
comparèixer i personar-se l’Ajuntament davant de jutjats.- 

Relació de fets:

Vista la Resolució de l’Alcaldia número 1160/2014, de data 14 de maig de 2014, per la
qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de
Figueres, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar aquest ajuntament davant
del Jutjat Contenciós Administratiu número 3 de Girona, en el recurs ordinari número
110/2014, interposat per part del procurador dels tribunals senyor Joan Ros Cornell, en
nom i representació de la senyora MARIA TERESA SAUS PARES, contra l’acord de la
Junta de Govern Local de data 14 de gener de 2014 que va desestimar la reclamació
de responsabilitat patrimonial de l’administració interposada per l’ara recurrent.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1224/2014, de data 22 de maig de 2014, per
la qual es va nomenar la procuradora dels tribunals, senyora Beatriz Verdasco Cediel i
a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de Figueres, senyora
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Júlia Giró Val, la primera per representar i la segona per defensar aquest ajuntament
davant de la Sala del Contenciós Administratiu del Tribunal Suprem, a fi i efecte de
interposar recurs de cassació contra la sentència número 33/2012, dictada en data 20
de gener de 2012 per la Secció Tercera de la Sala del Contenciós Administratiu del
Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs número 531/2007 interposat
per la societat MINERVA LA LATINA, SL, contra la desestimació presumpta del recurs
d’alçada interposat contra els acords de la Comissió d’Urbanisme de Girona de dates 2
d’octubre  i  21  de  desembre  de  2006  d’aprovació  definitiva  del  Pla  d’Ordenació
Urbanística Municipal de Palafrugell.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1250/2014 de data 26 de maig de 2014, per la
qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de
Figueres, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar aquest ajuntament davant
del Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en el procediment abreujat
número 173/2014, interposat per part del lletrat senyor Ernest Plaja Galí,  en nom i
representació de la senyora MARGARIDA ISERN MATÓ, contra l’acord de la Junta de
Govern  Local  de  data  4  de  març  de  2014  que  va  desestimar  la  reclamació  de
responsabilitat patrimonial de l’administració interposada per l’ara recurrent, pels danys
soferts com a conseqüència d’una caiguda al carrer Pagès i Morató, de Palafrugell.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1265/2014 de data 26 de maig de 2014, per la
qual es va nomenar a la lletrada dels serveis jurídics municipals, adscrita al Col·legi de
Figueres, senyora Júlia Giró Val, per representar i defensar aquest ajuntament davant
del Jutjat Contenciós Administratiu número 1 de Girona, en el recurs ordinari número
57/2014,  interposat  per part  de la  procuradora dels tribunals senyora Laura Pagès
Aiguadé,  en  nom  i  representació  de  les  senyores  MARTA  I  MARIA  NEUS  MAS
PRATS, contra la desestimació per silenci administratiu de l’Ajuntament de Palafrugell
dels recursos de reposició interposats per la part recurrent en data 25 d’octubre de
2013 contra les liquidacions de l’impost sobre l’increment de valor dels terrenys de
naturalesa  urbana  emeses  per  l’Ajuntament  amb  el  número  de  referència  223/13,
228/13, 230/13 i 231/13.
 
Atesa la Resolució de l’Alcaldia número 1368/2014 de data 5 de juny de 2014, per la
qual es va nomenar al lletrat adscrit al Col·legi de Girona, senyor Xavier Hors Presas,
per  representar  i  defensar  aquest  ajuntament  davant  del  Jutjat  Contenciós
Administratiu número 3 de Girona, en el recurs ordinari número 79/2014, interposat per
part  del  procurador  dels  tribunals  senyor  Carlos  Javier  Sobrino  Cortés,  en  nom i
representació de la societat  PARC COMERCIAL DE PALAFRUGELL, SL, contra la
Resolució de l’Alcaldia de data 21 de desembre de 2013 que va requerir a la societat
recurrent  l’ingrés de 110.896,08.-€ d’acord amb allò que establia  el  conveni  signat
entre les parts en data 29 de juliol de 2009. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Ratificar les esmentades resolucions. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
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No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

4.- SENTÈNCIES. Coneixement.- 

Relació de fets:

Vista la sentència dictada per la secció segona de l’Audiència Provincial de Girona en
el rotlle d’apel·lació 127/2014 dimanant del recurs ordinari número 370/2012 tramitat
davant del Jutjat de Primera Instància número 3 de La Bisbal d’Empordà, interposat
pel senyor Francisco Valencia Carmona i per la senyora Concepció Valencia Heredia,
contra la sentència dictada en data 11 de juny de 2013 pel Jutjat de Primera Instància,
que imposava les costes processals a la part recurrent, per la qual es desestima el
recurs d’apel·lació formulat per la representació dels senyors Valencia i confirma la
resolució dictada en data 11 de juny de 2013.
 
Atesa la sentència dictada pel Jutjat Contenciós Administratiu número 2 de Girona en
el  recurs  ordinari  número  539/2010,  interposat  pel  senyor  Daniel  Sabrià  Villodres,
contra  l’acord  de  la  Junta  de  Govern  Local  en  sessió  celebrada  en  data  24  de
setembre  de  2010  per  la  qual  es  va  desestimar  la  reclamació  de  responsabilitat
patrimonial de l’administració interposada per l’ara recurrent, pels danys soferts com a
conseqüència de l’accident que va patir per irregularitats a la vorera de l’Avinguda del
Mar número 1, de Palafrugell, per la qual es desestima el recurs interposat per la part
actora per considerar que no resulta acreditada l’existència de nexe causal entre el
dany al·legat i el funcionament del servei públic. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Donar-se per assabentat de les esmentades sentències. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

5.- RATIFICACIÓ DE LA RESOLUCIÓ DE L’ALCALDIA NÚMERO 1489/2014, DE
DATA 17 DE JUNY DE 2014. Aprovació.-

Relació de fets:

Vist el contingut de la Resolució de l’Alcaldia número 1489/2014, de data 17 de juny
de 2014, que indica textualment:
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“  Vist el contingut de l’acord del Ple pres en sessió celebrada el dia 27 de maig de
2014, en relació a la venda directa d’una parcel·la sobrera situada al carrer Piverd, a
Palafrugell, que indica textualment:
 
“  Vist que per acord del Ple de l’Ajuntament pres en sessió celebrada el dia 26 de
març de 2008, es va acordar la declaració de parcel·la sobrera d’un tros de terreny
sobrant de via pública, amb una superfície de setanta-vuit metres amb cinquanta-un
decímetres quadrats (78,51 m2), situat al carrer Piverd, a Palafrugell, desafectant-lo
de  la  qualificació  jurídica  de  bé  de  domini  públic  afecte  a  l’ús  públic  i  modificant
l’Inventari de béns municipals, deixant-ne de formar part com a bé de domini públic i
passant-ne a formar part com a bé patrimonial.
 
Atès que el  tros de terreny objecte d’aquesta desafectació,  va quedar inscrit  en el
Registre de la Propietat de Palafrugell en data 9 de maig de 2008, i es correspon amb
la finca registral número 30195, inscrita al tom 3311, llibre 827, foli 54, inscripció 1ª, a
nom de l’Ajuntament de Palafrugell, i té la següent descripció:   
 
Descripció:
 
URBANA.-Tros de terreny de forma irregular, actualment classificat com a sòl urbà i
qualificat com a12 en illa tancada, amb una superfície total  de setanta-vuit  metres
cinquanta-un decímetres quadrats, que és la resta d’un antic camí públic,  al  terme
municipal  de  Palafrugell.  Llinda:  al  Nord,  amb  finca  propietat  dels  senyors  Miquel
Casellas  Roig  i  Juan  Casellas  Roig  i  de  les  senyores  Margarita  Casellas  Roig  i
Catalina Casellas Roig, pel que fa a la nua propietat, per iguals quartes parts indivises,
i de la senyora Carmen Roig Subirach pel que fa a una meitat indivisa en usdefruit
vitalici; al Sud, amb el traçat del carrer Piverd; a l’Est, amb finca propietat dels senyors
Joan Carles Escrivà Ivars i Francisco Torres Torres; i a l’Oest amb finca corresponent
a la Comunitat de Propietaris Sant Isidre, números cinquanta-sis i cinquanta-vuit, i que
cadastralment consta a més a nom dels senyors Miguel la Torre Sánchez, Francesc
Xavier  Domínguez  Hortal,  Germán  Segura Sanchís,  Victor  Turon Mercader,  Jesús
José  Martínez  Martínez,  Antonio  Guillén  Paz,  Carlos  Mario  Sola  Leon  i  de  les
senyores Montserrat Niell Ponsatí, Sílvia Palou Galceran, Francisca Guillén Paz, Maria
Luisa Martín Sastre i Leonor López Aranda.
 
Atès que la finca registral 30195, inscrita al tom 3311, llibre 827, foli 54, inscripció 1ª, a
nom  de  l’Ajuntament  de  Palafrugell,  consta  a  l’Inventari  de  béns  municipal,  amb 
naturalesa de bé patrimonial, amb el número 301.
 
Atès que mitjançant escrit amb data de sortida 16 de desembre de 2013 i número de
registre 13746, notificat en data 18 de desembre de 2013, l’Ajuntament de Palafrugell
va fer avinent a la Comunitat de Propietaris Piverd, com a propietaris confrontants, que
aquest ajuntament tenia interès en iniciar expedient per a la venda directa del sobrant
situat al carrer Piverd, amb una superfície de setanta-vuit metres amb cinquanta-un
decímetres  quadrats,  la  qual  cosa  se’ls  informava,  perquè  indiquessin  si  estaven
interessats en formar part de l’expedient de venda directa esmentat, entenent que en
cas contrari, renunciaven a participar en el mateix.
 
Atès que, així mateix, mitjançant escrit amb data de sortida 16 de desembre de 2013 i
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número de registre 13747, notificat en data 19 de desembre de 2013, l’Ajuntament de
Palafrugell  va  fer  avinent  als  senyors  Jordi  Bassols  Casellas  i  Salvador  Bassols
Casellas,  com  a  propietaris  confrontants,  que  aquest  ajuntament  tenia  interès  en
iniciar expedient per a la venda directa del sobrant situat al carrer Piverd, amb una
superfície de setanta-vuit metres amb cinquanta-un decímetres quadrats, la qual cosa
se’ls informava perquè indiquessin si estaven interessats en formar part de l’expedient
de venda directa esmentat, entenent que en cas contrari, renunciaven a participar en
el mateix.
 
Atès que finalment mitjançant escrit amb data de sortida 16 de desembre de 2013 i
número de registre 13748, notificat en data 23 de desembre de 2013, l’Ajuntament de
Palafrugell  va  fer  avinent  a  la  societat  Arrels  CT  Finsol,  S.A.,  com  a  propietària
confrontant, que aquest ajuntament tenia interès en iniciar expedient per a la venda
directa del sobrant situat al carrer Piverd, amb una superfície de setanta-vuit metres
amb  cinquanta-un  decímetres  quadrats,  la  qual  cosa  se’ls  informava  perquè
indiquessin  si  estaven  interessats  en  formar  part  de  l’expedient  de  venda  directa
esmentat, entenent que en cas contrari, renunciaven a participar en el mateix.
 
Atès  que  transcorregut  el  termini  concedit  als  propietaris  confrontants  perquè
indiquessin si estaven interessats en l’adquisició de la porció de terreny confrontant,
només els senyors Jordi Bassols Casellas i Salvador Bassols Casellas mitjançant un
escrit amb data d’entrada 31 de desembre de 2013 i número de registre 17138, i la
senyora Margarita Casellas Roig mitjançant escrit amb data d’entrada 10 de febrer de
2014 i número de registre 1884, varen fer un oferiment de compra del sobrant de via
pública  que  confronta  amb  la  seva  propietat,  situada  a  l’Avinguda  Pompeu  Fabra
números 107-109, a Palafrugell, amb referència cadastral 4211101EG1441S0001ZW,
que  es  correspon  amb  la  finca  registral  número  2289,  inscrita  al  Registre  de  la
Propietat de Palafrugell al tom 3015, llibre 611, foli 6, a nom del senyor Jorge Bassols
Casellas, del senyor Salvador Bassols Casellas i  de la senyora Margarita Casellas
Roig.
 
Atès el contingut de l’informe emès per l’arquitecte municipal en data 7 de febrer de
2014, on, entre altres, es valora aquesta porció de terreny en la quantitat de onze mil
vuit-cents  quaranta-set  euros  (11.847  €),  IVA  al  marge,  i  s’informa  que  la  porció
objecte de venda s’haurà d’agregar a la finca confrontant dels adquirents.
 
Atès que d’acord amb el certificat emès pel secretari en data 7 de febrer de 2014, el
valor de la referida finca de propietat municipal, onze mil vuit-cents quaranta-set euros
(11.847  €)  euros,  no  excedeix  el  vint-i-cinc  per  cent  dels  recursos  ordinaris  del
pressupost consolidat de la corporació per a l’any 2014.
 
Atès  el  contingut  de  l’informe  emès  conjuntament  pel  secretari  i  per  l’assessora
jurídica municipals en data 11 de febrer de 2014.
 
Atès el contingut de l’informe favorable emès per la Direcció General d’Administració
Local del Departament de Governació i Relacions Institucionals de la Generalitat de
Catalunya en data 24 d’abril de 2014.
 
Atès el  contingut dels articles 40 i  44 del Reglament  de patrimoni  dels ens locals,
aprovat pel Decret 336/1988, de 17 d’octubre.
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Atès el  que estableix l’article 88 de la Llei  30/1992, de 26 de novembre,  de règim
jurídic  de  les  administracions  públiques  i  del  procediment  administratiu  comú,
modificada per la Llei 4/1999, de 13 de gener.
 
Atès que l’adopció de l’acord correspon al Ple municipal, d’acord amb l’article 52 del
Decret  Legislatiu  2/2003,  de  28  d’abril,  pel  qual  s’aprova  el  Text  refós  de  la  Llei
Municipal i de règim Local de Catalunya.
 
Atès el contingut de l’informe de la Comissió Informativa d’Urbanisme, Pla de Barris,
Obres Públiques, Serveis Municipals i Medi Ambient, emès en data 20 de maig de
2014.
 
Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:
 
Primer.-  Procedir  a la venda directa als senyors Jordi  Bassols Casellas i  Salvador
Bassols Casellas i a la senyora Margarita Casellas Roig com a propietat confrontant,
de  la  porció  de  terreny  amb  una  superfície  de  setanta-vuit  metres  cinquanta-un
decímetres  quadrats,  descrita  a  la  part  expositiva  d’aquest  acord,  com  a  finca
patrimonial que és, per l’import total de catorze mil tres-cents trenta-cinc euros (14.335
€), dels quals onze mil vuit-cents quaranta-set euros (11.847 €) corresponen a l’import
de la finca i dos mil quatre-cents vuitanta-vuit euros  (2.488 €) a l‘IVA corresponent,
amb la condició que la mateixa haurà de ser agregada a la finca registral  número
2289.  
 
Segon.- Facultar àmpliament a l’Alcalde President, el senyor Juli Fernández Iruela, i
subsidiàriament el tinent d’alcalde o regidor en qui delegui, o el que exerceixi les seves
funcions, per a la formalització de tots els documents, així com per a portar a terme
totes les actuacions que es derivin de l’execució d’aquest acord.
 
Tercer.- Donar trasllat d’aquest acord als senyors Jordi Bassols Casellas i Salvador
Bassols Casellas; a la senyora Margarita Casellas Roig; a l’Àrea d’urbanisme; a l’Àrea
d’intervenció, a la Tresoreria municipal i a la Direcció General d’Administració Local
del  Departament  de  Governació  i  Relacions  Institucionals  de  la  Generalitat  de
Catalunya per al seu coneixement i als efectes oportuns.  ...”
 
Atès que s’ha constatat que en el text de l’esmentat acord existeix un error material,
atès que on consten com a titulars de la finca registral número 2289 el senyor Jorge
Bassols Casellas, el senyor Salvador Bassols Casellas i la senyora Margarita Casellas
Roig, manca esmentar com a titular al senyor Juan Casellas Roig, tal i com resulta de
la nota simple registral emesa pel Registre de la Propietat de Palafrugell en data 5 de
febrer de 2014, que consta incorporada a l’expedient administratiu tramitat.
 
Atès el contingut de l’article 105 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre,  de règim
jurídic  de  les  administracions  públiques  i  del  procediment  administratiu  comú,
modificada  per  la  Llei  4/1999,  de  13  de  gener,  en  relació  a  la  potestat  de  les
administracions públiques de poder rectificar en qualsevol moment els errors materials
de fet existents als seus actes. 
 
Atès el que disposa l’article 53 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril,  pel qual
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s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

RESOLC:
 
Primer.- Rectificar l’error material existent en l’acord del Ple pres en sessió celebrada
el dia 27 de maig de 2014, que un com esmenat quedarà redactat tal com segueix:
 
Primer.-  Procedir  a  la  venda directa  als  senyors  Jordi  Bassols  Casellas,  Salvador
Bassols Casellas, Juan Casellas Roig i a la senyora Margarita Casellas Roig com a
propietat  confrontant,  de  la  porció  de  terreny  amb  una  superfície  de  setanta-vuit
metres cinquanta-un decímetres quadrats, descrita a la part expositiva d’aquest acord,
com a finca patrimonial que és, per l’import total de catorze mil tres-cents trenta-cinc
euros  (14.335  €),  dels  quals  onze  mil  vuit-cents  quaranta-set  euros  (11.847  €)
corresponen a l’import de la finca i dos mil quatre-cents vuitanta-vuit euros (2.488 €) a
l‘IVA corresponent, amb la condició que la mateixa haurà de ser agregada a la finca
registral número 2289.  
 
Segon.- Facultar àmpliament a l’Alcalde President, el senyor Juli Fernández Iruela, i
subsidiàriament el tinent d’alcalde o regidor en qui delegui, o el que exerceixi les seves
funcions, per a la formalització de tots els documents, així com per a portar a terme
totes les actuacions que es derivin de l’execució d’aquest acord.
 
Tercer.-  Donar trasllat d’aquest acord als senyors Jordi Bassols Casellas, Salvador
Bassols Casellas i Juan Casellas Roig; a la senyora Margarita Casellas Roig; a l’Àrea
d’urbanisme; a l’Àrea d’intervenció, a la Tresoreria municipal i a la Direcció General
d’Administració Local del Departament de Governació i Relacions Institucionals de la
Generalitat de Catalunya per al seu coneixement i als efectes oportuns. 
 
Segon.- Portar el contingut d’aquesta resolució a la propera sessió plenària per a la
seva ratificació. ...”
 
Atès  l’informe  emès  per  la  Comissió  informativa  de  règim interior,  pressupostos  i
hisenda en data 17 de juny de 2014.
 
Atès el contingut de l’article 52 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual
s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Ratificar el contingut de la Resolució de l’Alcaldia número 1489/2014, de data
27 de maig de 2014.
 
Segon.- Donar trasllat del contingut d’aquest acord a tots els interessats, per al seu
coneixement i als efectes oportuns.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé  el  senyor  Rangel  manifestat  que  en  el  plenari  passat  es  va  aprovar  el
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procediment de venda directa d'una parcel·la sobrera i s'ha detectat que a l'esmentat
acord  hi  havia  l'error  material  de  la  mancança d'una  de  les  persones  que  estava
inscrita com a titulars de la finca veïna, que són als que se'ls hi donava la possibilitat
de comprar aquesta parcel·la sobrera. El que fem avui no és res m´s que, en forma de
ratificació d'un decret d'alcaldia, portar al plenari aquest acord subsanant els errors
que s'han produït.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

6.- MODIFICACIÓ DEL COMITÈ D'AVALUACIÓ I SEGUIMENT - CONVOCATÒRIA
LLEI  2/2004,  DE  MILLORA  DE  BARRIS,  ÀREES  URBANES  I  VILES  QUE
REQUEREIXEN ESPECIAL ATENCIÓ.- Aprovació.-

Relació de fets:

Atès el contingut de la Resolució del Conseller del Departament de Política Territorial i
Obres Públiques de la Generalitat de Catalunya, en la que s’atorga a l’Ajuntament de
Palafrugell una subvenció del 50% (4.134.860,14 euros) del cost total (8.269.720,28
euros), per l’actuació de Millora del Barri de La Sauleda – carrer Ample, d’acord amb el
que disposa la Llei 2/2004 , de 4 de juny, de millora de barris, àrees urbanes i viles que
requereixen especial atenció.
 
Atès el que disposa el Decret 369/2004, que desenvolupa l’esmentada Llei.
 
Atès que cal modificar la composició de l’esmentat Comitè com a conseqüència de la
portaveu del grup municipal de l'Entesa – Junts per Palafrugell, senyora Núria Rivas
Mascarós.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.-  Modificar la composició del Comitè d’avaluació i seguiment (article 18.2 del
Decret 369/2004) que quedarà format per: 
a)      cinc membres en representació de l’Ajuntament de Palafrugell:
- Juli Fernández i Iruela, Alcalde-President
- Albert Gòmez i Casas, Primer Tinent d’Alcalde.
- Margarita Mauri i Junqué, regidora delegada de Benestar Social.
- Guillem Genover Ribas, Regidor designat per consens entre els grups de l’oposició.
- Sílvia Esteva Llenas, Gerent de l’oficina de Gestió del Pla de Barris.
 
b)      dos membres en representació de les entitats veïnals més representatives de
l’àmbit objecte de l’actuació:
- representants de l’associació de veïns del carrer Ample: senyor Mariano Ruiz (titular)
i senyora Antonia Vivo (suplent)
- representants de l’associació de veïns de La Sauleda
 
c)      dos  membres  en  representació  de  les  associacions  ciutadanes  amb  major
implantació en l’àmbit de La Sauleda – carrer Ample:
- representants de l’associació GRAMC: Dolors Gubau (titular), Raul Garcia-Duran de
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Lara (substitut). 
- representants de l’associació BRAVESKATE
 
d)      dos membres en representació dels agents econòmics i socials:
-  Creu  Roja,  senyora  Lluïsa  Capellà  Pi  (titular)  i  senyor  Florenci  Berta  Barquero
(suplent)
- Càritas, senyora Elisabet Patxot Cardoner (titular) i senyora Marissa Grassot Brugués
(suplent)
 
Segon.- Notificar el present acord als Caps d’Àrea de l’Ajuntament de Palafrugell.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Genover agraint als grups la confiança i manifestant que els tindrà
informats de les reunions d'aquest comitè.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

7.- MODIFICACIÓ DE LA COMPOSICIÓ DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL I
DE LA JUNTA RECTORA DEL PATRONAT DEL MUSEU DEL SURO.- Aprovació.- 

Relació de fets:

Vist l'acord del Ple de l'Ajuntament de data 7 de juliol  de 2011, pel qual es feia el
nomenant de representants de la Corporació a diferents organismes.

Atès que cal modificar aquest acord amb motiu del decés de la regidora portaveu del
grup municipal de l'Entesa – Junts per Palafrugell, senyora Núria Rivas Mascaros i la
presa de possessió del nou regidor senyor Ricardo Menor Peiró en el plenari del dia 27
de maig de 2014.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Modificar la composició de la Junta Rectora del Patronat del Museu del Suro i  del
Consell Escolar Municipal, que quedarà formada pels següents membres:

PATRONAT DEL MUSEU DEL SURO (article 17 dels Estatuts)
President: senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA, Alcalde President de l’Ajuntament
Vicepresident: senyor XAVIER ROCAS i GUTIERREZ
6 Vocals designats pel Ple:   

• senyor FREDERIC PRATS i ESTEVE (CiU) 
• senyor LLUÍS PUJOL i MASCORT (CiU) 
• senyor SERGI SABRIÀ i BENITO (ERC) amb veu i sense vot
• senyor RICARDO MENOR PEIRÓ (Entesa) amb veu i sense vot
• senyora LAURA GALIANA i GARCIA (PPC) amb veu i sense vot
• senyor EDUARD GUERRA i CASTILLO (PxC) amb veu i sense vot
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•         CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL (article 3 del Reglament)
President: senyor JULI FERNÁNDEZ i IRUELA, Alcalde-President
Vicepresidenta  i  vocal:  senyor  XAVIER  ROCAS  i  GUTIERREZ,  Regidor  delegada
d’Educació
6 membres (en representació de cada grup municipal): 

• senyora JUDIT ZARAGOZA i LLIRINOS (PSC)
• senyor LLUÍS PUJOL i MASCORT (CiU)
• senyor  SERGI SABRIÀ i BENITO (ERC)
• senyor RICARDO MENOR PEIRÓ (Entesa)
• senyora LAURA GALIANA i GARCIA (PPC)
• senyor EDUARD GUERRA i CASTILLO (PxC)

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

8.- MODIFICACIÓ ORDENANCES FISCALS 2014. Aprovació provisional

Relació de fets:

Vist l’acord del Ple de l’Ajuntament de Palafrugell de data 29 d’octubre de 2013 pel
qual  s’aprova  provisionalment  l’acord  de  modificació  d’ordenances  fiscals  per  a
l’exercici 2014 que havien d’operar a partir d’1 de gener de 2014.

Atès que contra l’esmentat acord no es va presentar cap reclamació i en conseqüència
per aplicació de l’article 17 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual
s'aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals l’acord provisional
es va elevar a definitiu sense necessitat d’acord plenari.

Vistes les modificacions que es proposen a l’actual redactat de les Ordenances Fiscals
que són les següents:

1. Article 4t de l’Ordenança Fiscal reguladora de les taxes pel servei d’escorxador,
en virtut del conveni de col·laboració aprovat per Junta de Govern Local de
data  12  d’abril  de  2012  entre  l’Ajuntament  de  Palafrugell  i  l’Associació  de
carnissers  i  tractants  de bestiar  del  Baix  Empordà pel  qual  l’Ajuntament  es
compromet a tramitar una modificació de les ordenances fiscals per la taxa del
servei d’escorxador amb efectes d’1 de juliol de 2014 amb un increment de la
tarifa del 5%.

Vist  l’informe emes per l’interventor acctal en data 12 de juny de 2014.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:
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Primer.-  Aprovar  provisionalment  la  següent  modificació  de  l’Ordenança  Fiscal
reguladora de les taxes pel servei d’escorxador:

Modificació article 4t. quota tributària

La quantia de la taxa regulada en aquesta ordenança serà la que es fixa en les tarifes
següents:

SERVEI D'ESCORXADOR   euros
1. Oví, per kg 0,6608
2. Boví, per kg 0,3214
3. Porcí, per kg 0,4286
4. Cabrit, per canal 6,6435
5. Cavalls, per kg 0,3214
6. Garrins, per canal 13,0726
7. Truges, per kg 0,5357
Les  despeses  extres  en  concepte  de  propà  es  repercutiran  íntegrament  als  seus
usuaris

Segon- Exposar al públic els acords precedents, al tauler d’edictes de l’Ajuntament,
durant un termini de trenta dies comptats a partir del següent al de la publicació del
corresponent  anunci  en  el  Butlletí  Oficial  de  la  Província.  Així  mateix  s’haurà  de
publicar anunci d’exposició en un diari dels de major difusió de la província. En aquest
termini els interessats podran examinar l’expedient i presentar les reclamacions  que
estimin oportunes. Transcorregut el període indicat sense haver-se’n presentat cap, els
acords restaran aprovats definitivament.

Tercer.- En cas de no haver-se produït reclamacions, publicar al Butlletí Oficial de la
Província els acord elevats  a definitius. 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé  el  senyor  Fernàndez  manifestant  que  es  tracta  de  donar  compliment  a  un
conveni que es va signar, fruit de les obres que es varen fer a l'Escorxador en el seu
moment, que les va fer l'Ajuntament a canvi que hi havia un increment, durant cinc
anys, per incorporar aquest increment del 5%, i el que fem és donar compliment a
aquell conveni, per tant aquest increment seria amb efectes d'1 de juliol de 2014.

-  senyora  Recio:  Només manifestar  que el  nostre  vot,  com que és una aprovació
provisional, serà l'abstenció.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: senyors Fernàndez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i
Mauri (PSC), els senyors Gomez, Prats, Pujol, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
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senyors Sabrià, Vilà, Lledó i la senyora Farrarons (ERC), la senyora Galiana (PP) i el
senyor Guerra (PxC), total disset vots a favor.
Vots en contra: Cap
Abstencions:  senyors  Genover,  Menor  i  la  senyora  Recio  (Entesa),  total  tres
abstencions.

A.2)  Assumptes de la comissió informativa d'urbanisme, obres,  serveis,  medi
ambient i habitatge

9.-  MODIFICACIÓ  DEL  PROJECTE  DE  REPARCEL•LACIÓ  DEL  POLÍGON
D’ACTUACIÓ  URBANÍSTICA  PA  1.18,  TORROELLA  –  MESTRE  SAGRERA,  A
PALAFRUGELL. Aprovació inicial.-

Relació de fets:

Vista  la Modificació del Projecte de reparcel·lació del polígon d’actuació urbanística
PA 1.18, Torroella – Mestre Sagrera, a Palafrugell, redactat per l’equip tècnic format
pels arquitectes, senyor Josep Mariné Duran i senyora Elisabet Pascual, d’acord amb
l’encàrrec municipal efectuat en el seu dia.
 
Atès l’informe emès per l’Arquitecte Municipal, el senyor Jordi Font Bel, en data 16 de
juny de 2014, on manifesta el que es transcriu a continuació:
 
“-  El  Projecte  de  reparcel·lació  del  Polígon  d’actuació  PA-1.18,  Torroella  -  Mestre
Sagrera, a Palafrugell, es va aprovar definitivament per acord del Ple Municipal a la
sessió del 29 d’abril de 2009, i posteriorment, en data de 23 de desembre de 2010, es
va aprovar una addenda que incorpora la part estimada dels recursos de reposició
interposats.
 
- En data de 18 d’octubre de 2013, el Tribunal Superior de Justícia de Catalunya va
dictar sentència sobre el Projecte, anul·lant l’acord de 23 de desembre de 2010, pel fet
que estimava dues de les nou qüestions plantejades.
 
- Aquestes dues qüestions són: la primera derivada de l’incompliment de la prescripció
de  la  fitxa  del  polígon,  conforme  al  que,  preferentment  a  les  finques  de  resultat
contempli una finca a la cantonada que permeti inscriure un cercle al pati, de 6 metres
de diàmetre; i la segona, per la manca d’aplicació de coeficients de ponderació entre
les finques amb façana al carrer Mestre Sagrera en relació a les que tenen façana al
carrer de Torroella.
 
-  Els  efectes  de  donar  compliment  a  la  sentència,  l’Ajuntament  va  encarregar  la
redacció del document de modificació de la reparcel·lació als arquitectes Josep Mariné
i Elisabet Pascual, que la van lliurar a l’Ajuntament el mes d’abril passat.
 
- A la modificació del projecte, per una part, justifiquen el fet de mantenir la parcel·lació
resultant del projecte en funció que s’entén que quan la sentència exposa  “máxime
cuando no se conoce razón que obstare  el  cumplimiento  de era  prescripción”,  en
realitat manifesta que si es justifica adequadament la solució adoptada, el fet que a la
fitxa exposi “preferentment”, no comportaria fer-ho obligatòriament. Per altra part, en el
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projecte  s’apliquen  coeficients  correctors  per  diferenciar  les  finques  resultants  que
tenen  façana  al  carrer  del  Mestre  Sagrera,  de  les  que  tenen  façana  al  carrer  de
Torroella.”
 
Atès que a títol de conclusió, l’Arquitecte Municipal considera que, de tot plegat, no
resulten  afectades  les  finques  de  resultat,  pel  que  en  el  projecte  de  modificació
presentat no s’aporten plànols que modifiquin el document aprovat per acord de 23 de
desembre de 2011, però si  que es modifica el  compte de liquidació provisional  en
funció que els valors han canviat lleugerament. En qualsevol cas, per entendre millor el
conjunt  de  la  modificació  de  la  reparcel·lació,  considera  que  caldrà  incorporar  a
l’expedient, durant el tràmit d’informació pública, la documentació gràfica que incorpora
el document aprovat definitivament pel Ple Municipal a la sessió del 29 d’abril de 2009.
 
Atès l’informe emès pel Secretari de la Corporació, el senyor Marià Vilarnau Massa, i
per l’Assessora Jurídica Municipal, la senyora Júlia Giró Val, en data 17 de juny de
2014 on exposen, en primer llor, els antecedents que concorren i motiven la tramitació
d’aquesta Modificació del Projecte de reparcel·lació del polígon d’actuació urbanística
PA 1.18, Torroella – Mestre Sagrera, i que ens concreten, de forma extractada, en:
 
            a) Antecedents

Contra  l’acord  d’aprovació  definitiva  del  Projecte  de  reparcel·lació  del  polígon
d’actuació urbanística PA 1.18, Torroella – Mestre Sagrera, la senyora Isabel Garcia
Vizcaino, en data 12 de juny de 2009, va interposar recurs de reposició, que va ser
estimat parcialment per acord del Ple de 23 de desembre de 2010, i  alhora es va
aprovar l’Addenda a aquest projecte, que incorporava una modificació del compte de
liquidació provisional, consistent en una reducció dels costos d’urbanització.
 
Posteriorment,  al  senyora  Garcia  Vizcaino  va  interposar  recurs  contenciós
administratiu núm. 100/01, davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Girona número
1, contra l’acord del Ple Municipal de 23 de desembre de 2010, sobre el que va dictar
sentència el 5 de novembre de 2012, estimant el recurs formulat per la recurrent,
 
Posteriorment, l’Ajuntament va interposar recurs d’apel·lació contra la dita sentència,
davant el Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, rotlle 28/2013, i després dels
tràmits processals oportuns, va dictar sentència, quina part dispositiva establia:
 
“Primer.- Estimar el recurs d’apel·lació formulat per l’Ajuntament de Palafrugell contra
la  sentència  dictada  en  data  5  de  novembre  de  2012  pel  Jutjat  Contenciós
Administratiu número 1 de Girona que es revoca.
 
Segon.- Estimar el recurs formulat contra l’acord adoptat el 23 de desembre de 2010
pel Ple de l’Ajuntament de Palafrugell, que s’anul·la.
 
Tercer.- Sense expressa condemna en costes.”
 
Atès que al mateix informe conjunt de 17 de juny de 2014, i després de l’anàlisi dels
fonaments  jurídics  de  la  sentència,  consideren  que  aquesta,  en  definitiva,  anul·la
l’acord de Ple de 23 de desembre de 2010 que tenia per objecte l’estimació parcial del
recurs de reposició interposat contra l’acord de Ple de 29 d’abril de 2009 i aprovava
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l’addenda al projecte de reparcel·lació d’aquest polígon d’actuació, bàsicament per dos
motius que afectes al Projecte de reparcel·lació aprovat definitivament:
 
1.- Per quan el projecte de reparcel·lació no dóna compliment a la determinació del
POUM  en  quan  preveu  que  la  reparcel·lació  preferentment  es  contemplarà  una
parcel·la única tota la finca, des de la cantonada fins a una dimensió on el pati interior
tingui una superfície que permeti la inscripció d’un cercle de 6 metres de diàmetre.
 
2.- Per la falta de coeficients de ponderació de les finques resultants.
 
Atès que, en aquest sentit, i als efectes de donar compliment a la sentència dictada,
consideren que cal iniciar de nou l’expedient administratiu per aprovar el projecte de
reparcel·lació amb les modificacions que siguin pertinents per tal que aquest s’ajusti
als  termes  que  la  sentència  disposa.  D’aquesta  manera,  la  documentació  que  se
sotmet a informació pública incorpora les modificacions necessàries per, d’una banda,
justificar la raó per la qual no es pot donar compliment a la determinació del POUM
que estableix  que la reparcel·lació  contemplarà,  preferentment,  una parcel·la  única
tota la finca des de la cantonada fins a una dimensió on el  pati  interior tingui  una
superfície que permeti la inscripció d’un cercle de 6 metres de diàmetre i, per l’altra
banda, introduint els coeficients de ponderació de les finques resultants,
 
Atès que consideren que aquestes modificacions no suposen una alteració essencial
del projecte de reparcel·lació aprovat, en tant que únicament es justifiquen i motiven
els extrems que, d’acord amb la decisió judicial, no s’ajusten a la normativa, sense que
això impliqui crear un nou projecte de reparcel·lació diferent a l’anterior puntualitzant,
per altra banda,  i  en tant que la modificació té per objecte donar compliment  a la
sentència dictada pel Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, que cal declarar la
conservació d’aquells actes i tràmits el contingut dels quals s’hagués mantingut igual si
no s’hagués produït la infracció. Així, i de conformitat amb el que preveu l’article 66 de
la Llei 30/1992, és el motiu pel qual cal incloure a l’expedient que es tramita l’anterior
projecte de reparcel·lació que ser aprovat així com l’expedient administratiu tramitat en
aquell moment, en tant que s’incorpora tota la documentació que ha servit de base per
a la tramitació d’aquest expedient i sobre la qual també es tramita aquesta modificació.
 
Atès que al mateix informe de 17 de juny de 2014, manifesten que la iniciativa per a la
modificació d’aquest Projecte de reparcel·lació pertoca a l’administració actuant, d’ofici
o a instància o a proposta d’alguna de les persones propietàries afectades, d’acord
amb el que disposa l’article 140 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual
s’aprova el text refós de la Llei d’urbanisme.
 
Atès que el contingut del Projecte de reparcel·lació s’ha d’ajustar al que disposen els
articles 144 a 150 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament
de  la  Llei  d’urbanisme.  En  aquest  sentit,  manifesten  que  a  l’expedient  consten  la
memòria i justificació de la modificació del Projecte, la proposta d’adjudicació de les
finques resultants, entre les quals es troben les finques de cessió obligatòria i gratuïta,
i el compte de liquidació provisional, considerant que caldrà incorporar a l’expedient
l’anterior projecte de reparcel·lació que incorpora la documentació gràfica i la relació
de les finques aportades.
 
Atès que, pel que fa al procediment a seguir i la competència per a l’aprovació dels
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instruments de gestió, manifesten que és d’aplicació l’article 119 del Decret legislatiu
1/2010,  de 3 d’agost,  pel  qual  s’aprova el  Text  refós de la  Llei  d’urbanisme,  i  els
articles 125 i 131 del Decret 305/2006, de 18 de juliol, pel qual s’aprova el Reglament
de  la  Llei  d’urbanisme,  i  la  competència  per  a  la  seva  aprovació,  tant  inicial  com
definitiva, correspon al Ple de l’Ajuntament, de conformitat amb el que disposa l’article
53.1 s) del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la
Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, i l’article 21.1.j) de la Llei 7/1985, de 2
d’abril,  Reguladora  de  Bases  de  Règim  Local  i  la  Resolució  de  l’Alcaldia  núm.
1493/2001, de 20 de juny de 2011.
 
Atès que,  a  títol  de conclusió,  el  Secretari  de la Corporació i  l’Assessora Jurídica
Municipal consideren el que es transcriu a continuació:

- Procedeix aprovar inicialment aquesta Modificació del Projecte de reparcel·lació del
Polígon  d’actuació  urbanística  PA  1.18,  Torroella  –  Mestre  Sagrera,  que  promou
l’Ajuntament pel sistema de cooperació.
- Sotmetre’l a informació pública mitjançant anunci en el BOPG i en un dels diaris de
major circulació de la província, pel termini d’un mes, comptat des de l’endemà de la
seva publicació en el BOPG, amb la finalitat que es puguin formular les reclamacions i
observacions que es considerin oportunes.
- Sol·licitar del Registre de la Propietat informació sobre la titularitat i càrregues de
totes les finques incloses en el sector estenen, al mateix temps, al marge de cada
finca,  nota  expressiva  conforma  són  objecte  d’un  expedient  de  modificació  de  la
reparcel·lació.
-  Notificar  aquest  acord  a  totes  les  persones  interessades  afectades  per  la  unitat
reparcel·lable de terrenys inclosos en el sector, per a les quals el termini començarà
l’endemà de la recepció de la notificació d’aquest acord.
- L’aprovació definitiva serà publicada en el BOPG i serà notificada individualment a
totes les persones interessades, i  es procedirà tot seguit a la seva inscripció en el
Registre de la Propietat.
- Donar publicitat, per mitjans telemàtics, de la convocatòria d’informació pública i dels
acords d’aprovació que s’adoptin en llur tramitació, els quals es podran consultar a la
web oficial de l’Ajuntament, d’acord amb el que preveu la Disposició addicional setena
del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei
d’urbanisme,  així  com  donar  compliment  a  les  consideracions  que  l’informe  de
l’arquitecte municipal estableix.
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 17 de juny de
2014.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar inicialment la Modificació del Projecte de reparcel·lació del polígon
d’actuació urbanística PA 1.18, Torroella – Mestre Sagrera, a Palafrugell, promogut per
l’Ajuntament de Palafrugell i redactat per l’equip tècnic format pels arquitectes senyor
Josep Mariné Duran i senyora Elisabet Pascual.
 
Segon.- Disposar  l’obertura  d’un  període  d’informació  pública  d’un  mes  amb  la
publicació d’un edicte al Butlletí Oficial de la Província i a un diari d’àmplia difusió a la
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província, la seva col·locació al Tauler d’edictes de l’Ajuntament, i la inserció d’aquest
edicte al web municipal (www.palafrugell.cat) acompanyat d’un còpia de la modificació
del projecte de reparcel·lació objecte d’aquesta aprovació inicial, per a la seva consulta
per mitjà telemàtic.
 
Tercer.- Notificar  aquest  acord,  de  forma  individualitzada,  a  totes  les  persones  i
propietaris afectats per aquesta modificació i a l’equip tècnic redactor, per als quals el
termini  d’informació  pública  d’un  mes  començarà  l’endemà  de  la  recepció  de  la
notificació del present acord.
 
Quart.- Notificar aquest acord al Registre de la Propietat de Palafrugell i sol·licitar que
procedeixi a estendre, al marge de cadascuna de les finques afectades per aquesta
tramitació, nota expressiva de l’organisme actuant i data del present acord, tot emetent
el corresponent certificat de titularitat i càrregues.
 
Cinquè.- Sol·licitar  a  l’equip  tècnic  redactor  que,  per  a  una  millor  compressió  del
conjunt de la modificació de la reparcel·lació, incorporin al document de la modificació
la documentació gràfica del document aprovat definitivament pel Ple Municipal a la
sessió del 29 d’abril de 2009.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rangel manifestant que aquesta és l'aprovació inicial del projecte de
reparcel.lació del sector del carrer Torroella i Mestre Sagrera, un sector que ja porta
força anys en un procés de desenvolupament, i que un cop aprovat definitivament en
els plenaris dels anys 2009 i 2010 amb la seva modificació, hi va haver un recurs i en
data d'octubre de 2013,  el  Tribunal  Superior  de Just´cia  de Catalunya va dictar  la
sentència, on s'estimaven en part dos dels aspectes que els recurrents havien al·legat
Aquests  dos  aspectes  ara  es  recullen,  es  plantegen  com un  nou  procediment  de
tramitació i ara el que fem és la seva aprovació inicial, que un cop comunicada als
interessats i un cop notificat i passat el període d'exposició pública, esperem que es
pugui seguir amb la tramitació.

- senyora Recio: Sabem que és un tema que ve de lluny, ens agradarà que es resolgui
però  igual  que  he  manifestat  en  el  punt  anterior,  és  una  aprovació  inicial  i  ens
abstindrem.

-senyor Sabrià:  Ens sembla que aquest és un polígon important,  amb una història
llarga al darrera i que aquesta pot ser la solució definitiva, i  per tant, malgrat sigui
l'aprovació inicial, en aquest cas farem confiança i mostrarem el nostre vot favorable a
la modificació.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: senyors Fernàndez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i
Mauri (PSC), els senyors Gomez, Prats, Pujol, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
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senyors Sabrià, Vilà, Lledó i la senyora Farrarons (ERC), la senyora Galiana (PP) i el
senyor Guerra (PxC), total disset vots a favor.
Vots en contra: Cap
Abstencions:  senyors  Genover,  Menor  i  la  senyora  Recio  (Entesa),  total  tres
abstencions.

10.-  CONSORCI  URBANÍSTIC  PER  AL  DESENVOLUPAMENT  DE  LES  ÀREES
RESIDENCIALS ESTRATÈGIQUES PIVERD EST, PI I MARGALL, PMU 1.7 – 1.9, I
SUD 1.4 – EL TERME, DEL TERME MUNICIPAL DE PALAFRUGELL.
a)  Nomenament  de  nous  regidors  en  el  Consell  General  del  Consorci.
Aprovació.-
b) Dissolució d’aquest Consorci, en base a la proposta de l’Institut Català del
Sòl. Aprovació.-

Relació de fets:

Vista la proposta de l’Institut Català del Sòl, rebuda a l’Ajuntament el passat 12 de
juny, sobre la proposta de dissolució del Consorci urbanístic per al desenvolupament
de les àrees residencial estratègiques Piverd Est, Pi i Margall PMU 1-7-1.9, i SUD 1.4,
El Terme, del TM de Palafrugell, acompanyada d’un esborrany de l’Acta de dissolució
a formalitzar entre els representants de l’Institut Català del Sòl i del nostre Ajuntament.
 
Atès que per Resolució de data 4 d’abril de 2014, del Conseller del Departament de
Territori  i  Sostenibilitat,  publicada  per  edicte  al  Diari  Oficial  de  la  Generalitat  de
Catalunya  núm.  6.624,  de  16  de  maig  de  2014,  s’aprovà  deixar  sense  efecte  el
Consorci urbanístic per al desenvolupament de les àrees residencials estratègiques 
Piverd Est, Pi i Margall PMU 1.7 – 1.9, i SUD 1.4, El Terme, del TM de Palafrugell, en
aplicació de la disposició addicional vuitena de la Llei  3/2012, de 22 de febrer,  de
modificació del Text refós de la Llei d’urbanisme, que regula el procediment especial
de modificació dels plans directors urbanístics per a deixar sense efecte o reduir la
delimitació i l’ordenació d’àrees residencials estratègiques determinades.
 
Atès que les àrees de referència delimitades al nostre terme municipal han quedat
sense efecte, pel que també ha deixat d’existir la finalitat i  l’objecte pel qual es va
constituir el citat Consorci procedeix, en aplicació del que disposa l’article 29.1 dels
Estatuts, adoptar per ambdues parts, els respectius acords de dissolució i formalitzar
l’acta corresponent.
 
Atès que per acord del Ple Municipal, pres a la sessió celebrada el 25 de març de
2010, es va acordar nomenar una nova regidora en el Consell General del Consorci, i
al  mateix  acord també es va acordar  designar  el  Secretari  de  l’Ajuntament  com a
Secretari d’aquest Consorci urbanístic.
 
Atès que, en data 15 d’abril de 2013, va prendre possessió com a nou Secretari de la
Corporació el senyor Marià Vilarnau Massa, pel que també va passar a ser el Secretari
d’aquest  Consorci  urbanístic,  en  substitució  del  senyor  Jordi  Turon  Serra,  anterior
Secretari de l’Ajuntament.
 
Atès l’informe emès per  la  Comissió  informativa  d’urbanisme,  pla  de barris,  obres
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públiques, serveis municipals i medi ambient, a la sessió celebrada el 17 de juny de
2014, proposant que els representants municipals al  Consell  General  del Consorci,
que hauran de formalitzar l’Acta de dissolució del mateix, siguin els regidors senyors
Albert Gómez Casas, Frederic Prats Esteve i Xavier Rangel Martínez. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar el nomenament dels Regidors senyors Albert Gómez Casas, Frederic
Prats Esteve i  Xavier Rangel Martínez, com a nous representants municipals en el
Consell  General  del  Consorci  urbanístic  per  al  desenvolupament  de  les  àrees
residencials Piverd Est, Pi i  Margall  PMU 1-7-1.9, i  SUD 1.4, El Terme, del Terme
Municipal  de Palafrugell,  en substitució dels anteriors representants municipals,  les
senyores  Núria  Rivas  Mascarós  i  Carme  Bonal  Bastons,  i  el  senyor  Xavier  Vilà
Bonmatí, tot deixant constància que el Secretari d’aquest Consell General ha passat a
ser  el  senyor  Marià  Vilarnau  Massa,  en  substitució  del  senyor  Jordi  Turón  Serra,
d’acord amb la presa de possessió com a Secretari de la Corporació de data 15 d’abril
de 2013.
 
Segon.- Aprovar la dissolució del Consorci urbanístic per al desenvolupament de les
àrees residencials estratègiques Piverd Est, Pi i Margall PMU 1-7-1.9, i SUD 1.4, El
Terme,  del  Terme  Municipal  de  Palafrugell,  i  donar-lo  per  liquidat,  en  base  a  la
proposta tramesa per l’Institut Català del Sòl, seguint la tramitació i procediment que
correspongui,  de  conformitat  amb  allò  que  disposa  l’article  29.2  dels  Estatuts  del
Consorci i l’article 324 del Reglament d’obres, activitats i serveis de les Entitats Locals.
 
Tercer.-  Notificar  aquest  acord  a  l’Institut  Català  del  Sòl,  als  nous  representants
municipals al Consell General del Consorci urbanístic, i al Secretari de la Corporació i
Secretari del Consell General, als efectes adients.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rangel manifestant que com tots saben i es va explicar a la Comissió
Informativa, el planejament vigent i les seves modificacions, que es varen produir fa
aproximadament entre quatre i cinc anys, varen definir a Palafrugell, d'acord amb les
propostes del Departament, una sèrie d'àrees residencials estratègiques, que havien
d'acabar  de  complementar  tot  el  que  són  els  sectors  residencials  d'habitatges
dotacionals. Desgraciadament, tot i que l'Ajuntament va fer els deures i va proposar i
plantejar els sectors i la seva tramitació, desgraciadament això no s'ha portat a terme,
no ha reeixit i la situació econòmica i la crisi actual ha fet que aquestes definicions de
sectors  no  s'hagin  pogut  portar  a  terme  i  a  partir  de  les  pròpies  previsions  del
Departament i de l'Institut Català del sòl, aquests sectors, arreu de Catalunya on han
estat definits, es van anul.lant i vant tenint el pas que avui formalment tenim aquí.  Pel
seu desenvolupament i la seva gestió, el que hi havia era la creació d'uns Consorcis
per  tirar-los  endavant,  aquests  Consorcis,  ara en aquest  moment  ja  no tenen una
efectivitat i l'Institut Català del sòl ja ens demana que anul.lem tot el que fa referència a
aquestes ARES, i els dos passos que fem avui són els dos passos formals per donar
resposta a la demanada que ens fa l'Institut Català del sòl. Per una part nomenar als
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regidors que ara, avui, tenen la responsabilitat de govern i  que han de formar part
d'aquest  Consorci,  i  després,  donar  per  extingit  aquest  Consorci,  per  tant  serà  el
nomenament de regidors més ràpid que s'ha produït mai en aquest Ajuntament, i un
cop nomenats aquests regidors, que són els senyors Gómez, Prats i jo mateix, el que
hi haurà serà la dissolució d'aquest Consorci, amb els dos punts que avui es porten al
plenari, que és el nomenament i la dissolució del Consorci. 

- senyor Sabrià: Només per confirmar el nostre vot favorable malgrat jo crec que de
l'exposició del regidor en compartim entre molt poc o gens, amb la dissolució sí que hi
estem  d'acord.  Només  dir  que  tractar  de  desgràcia  que  les  ARES  no  s'hagin
desenvolupat,  jo  diria  que  més  aviat  hi  ha  moments  en  què  la  política,  en  unes
circumstàncies concretes té sentit fer unes polítiques concretes i que quan canvien les
circumstàncies, hem de ser capaços d'adaptar-nos, i que avui, tenir aquelles ARES
desenvolupades, segurament no seria la millor  solució per Palafrugell,  per tant,  no
estem gens d'acord amb el plantejament que fa el regidor respecte a aquestes àrees
però malgrat això sí que estem d'acord amb el que proposa el punt i per tant, des
d'Esquerra hi votarem a favor.

- senyor Rangal: El concepte de desgràcia no era res més que per la incapacitat de
donar  resposta  a  tot  els  objectius  que  s'havien  plantejat  quan  es  varen  crear.
Lògicament en el moment que l'escenari canvia i les regles de joc són unes altres, el
concepte de desgràcia el podríem posar, amb l'escenari actual, com a felicitar-nos en
el sentit que aquests sectors tenen un desenvolupament més normalitzat d'acord amb
la situació actual.

- senyor Sabrià: Confirmar que ara ja estem més d'acord amb el regidor.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

11.- AMPLIACIÓ DEL TERMINI D'UN ANY DE LA SUSPENSIÓ PRECEPTIVA DE
TRAMITACIONS I  LLICÈNCIES PER A LA FORMULACIÓ DE LA REVISIÓ DEL
PLANEJAMENT D'ORDENACIÓ URBANÍSTICA MUNICIPAL DE PALAFRUGELL,
PRES PEL PLE MUNICIPAL A LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL 10 DE JUNY
DE 2013. Aprovació.- 

Es ratifica per unanimitat la inclusió d'aquest tema a l'ordre del dia del plenari.

Relació de fets:

Vist que el Ple Municipal, a la sessió extraordinària celebrada el 10 de juny de 2013,
va  prendre  l’acord  d’aprovació  inicial  dels  documents  que  integren  la  Revisió  del
Planejament  d’Ordenació  Urbanística  Municipal  (POUM),  de  Palafrugell,  i  al  punt
Cinquè de l’acord adoptat,  es va acordar la suspensió preceptiva de tramitacions i
llicències,  en  funció  que  aquesta  Revisió  del  POUM  comporta  modificar  el  règim
urbanístic en determinats àmbits i parcel·les.
 
Atès l’informe conjunt  emès per l’Assessora Jurídica Municipal, la senyora Júlia Giró
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Val, per l’Arquitecte Municipal, el senyor Jordi Font Bel, i el Secretari de la Corporació,
el  senyor  Marià  Vilarnau  Massa,  en  data  19  de  juny  de  2014  on,  a  l’apartat
d’Antecedents, exposen el següent:
 
En data 10 de juny de 2013 per acord el Ple de l’Ajuntament de Palafrugell va prendre
l’acord d’aprovació inicial de la revisió del Pla d’ordenació Urbanística Municipal de
Palafrugell. 
 
En el mateix, s’acordava la suspensió preceptiva de tramitacions i llicències en funció
la revisió del POUM comportava modificar el règim urbanístic en determinats àmbits i
parcel·les i determinava tres tipus de suspensions:
 
Tipus 1: Suspensió de tramitacions de planejament derivat.
Tipus 2:  Suspensió de tramitacions de Projectes d’urbanització i/o de reparcel·lació
Tipus  3:  Suspensió  de  llicències,  que  es  subdivideixen  en  si  són  llicències  de
parcel·lació, d’enderroc o d’edificació de nova planta.
 
Per cadascun d’aquests tipus es relacionava la seva afectació en funció del nucli que
correspongui, a més a més d’identificar-los gràficament, tal i com l’article 73 del decret
legislatiu 1/2010, de 3 d’agost prescriu.
 
Així mateix, es determinava que el termini de suspensió preceptiva seria d¡un any a
comptar des de l’endemà en que es produeixi la darrera publicació del corresponent
edicte, al DOGC o al BOP.
 
L’última publicació de l’acord de Ple de data 10 de juny de 2013 es va efectuar en data
27 de juny de 2013 al DOGC.
 
L’estat actual de tramitació del POUM es troba actualment en la fase d’informe de la
Comissió  Territorial  d’Urbanisme  de  Girona,  previ  a  l’aprovació  provisional  del
document.
 
Atès que al mateix informe conjunt de 19 de juny de 2014, i a l’apartat pròpiament
d’Informe, manifesten el que segueix:
 
L’article 73 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost, pel que s’aprova el Text Refós de
la Llei d’Urbanisme disposa:
 
“1 Els òrgans competents per a la ‘aprovació inicial de les figueres del planejament
urbanístic  poden  acorda,  amb  la  finalitat  d’estudiar-ne  la  formació  o  reforma,  de
suspendre la tramitació de plans urbanístics derivats concrets i de projectes de gestió
urbanística i  d’urbanització,  com també de suspendre l’atorgament  de llicències de
parcel·lació  de  terrenys,  d’edificació,  reforma,  rehabilitació  o  enderrocament  de
construccions,  d’instal·lació  o  ampliació  d’activitats  o  usos  concrets  i  d’altres
autoritzacions municipals connexes establertes per la legislació sectorial.
2. L’aprovació inicial dels instruments de planejament urbanístic obliga l’administració
competent a acordar les mesures enunciades per l’apartat 1, en els àmbits  en què les
noves determinacions comportin una modificació del règim urbanístic. L’administració
competent també pot acordar les dites mesures en el  cas que es pretengui assolit
altres objectius urbanístics concrets, els quals han d’ésser explicitats i justificats.
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3. Els acords de suspensió de tramitacions i  de llicències a què fan referència els
apartats 1.i 2 s’han de publicar en el butlletí oficial corresponent, i s’han de referir, en
qualsevol  cas,  a  àmbits  identificats  gràficament.  En  la  informació  pública  de
l’instrument de planejament urbanístic a què es refereixen les suspensions acordades,
s’ha de donar compliment al que estableix l’article 8.5.a)”
 
De  conformitat  amb  el  que  disposa  l’article  74  del  Decret  legislatiu  1/2010,  de  3
d’agost, es disposa:
 
“1 Els efectes de la suspensió de tramitacions i de llicències per a àmbits determinats
no poden durar més d’un any en el cas regulat per l’apartat 1 de l’article 73, o de dos
anys en cas d’acumulació dels supòsits regulats pels apartats 1 i 2 de l’article 73. Si no
s’ha  adoptat  cap  acord  de  suspensió  amb  anterioritat  a  l’aprovació  inicial  de
l’instrument de planejament,  la suspensió regulada per l’apartat 2 de l’article 73 pot
tenir una durada màxima de dos anys.
(…)”
 
Així  mateix,  els  articles  103  i  104  del  Decret  305/2006,  de  18  de  juliol,  pel  qual
s’aprova el Reglament de la Llei d’Urbanisme regula de forma més exhaustiva aquesta
institució. I en tot cas, l’article 103. 4 del Decret 305/2006 estableix que en el cas que
s’apreciï  la  conveniència  d’instar  la  suspensió,  els  seus  efectes  s’extingeixen
automàticament  pel  transcurs  del  termini  legal  i  també quan així  ho acordi  l’òrgan
competent en tot o part de l’àmbit afectat. 
 
Atès que, a títol de conclusió, els signats d’aquest informe consideren que, per tot el
que han exposat, i atès que l’acord de Ple de 10 de juny de 2013 d’aprovació inicial de
la Revisió del POUM preveia la suspensió preceptiva de tramitacions i llicències per el
termini d’un any, i d’acord amb la normativa transcrita aquesta suspensió pot tenir un
termini màxim de dos anys, procedeix acordar la seva ampliació pel termini d’un any
més, tot mantenint els mateixos àmbits de suspensió que l’acord de Ple de 10 de juny
de  2013  ja  preveia  manifestant,  finalment,  que  l’acord  d’ampliació  del  termini  de
suspensió de tramitacions i llicències que adopti el Ple haurà de ser publicat al Butlletí
Oficial de la Província de Girona, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya i a la
pagina web de l’Ajuntament.
 
Atès el dictamen de la Junta de Portaveus de l’Ajuntament, a la reunió celebrada el 19
de juny de 2014.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Aprovar  l’ampliació,  pel  termini  d’un  any  més,  de  l’acord  de  suspensió
preceptiva de tramitacions i llicències tot mantenint els mateixos àmbits de suspensió
que ja preveia, al seu punt Cinquè, l’acord de Ple de 10 de juny de 2013, d’aprovació
inicial dels documents que integren la Revisió del POUM de Palafrugell.
 
Segon.- Disposar la publicació, amb caire d’urgència, d’aquest acord al Butlletí Oficial
de la Província de Girona i al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, i la seva
disposició a la pàgina web de l’Ajuntament.
 
Tercer.- Contra aquest  acord  d’ampliació,  pel  termini  d’un any més,  de l’acord  de
PLE2014/7 de 27 de juny de 2014 23



suspensió preceptiva de tramitacions i llicències, es por interposar recurs potestatiu de
reposició davant l’òrgan que l’ha adoptat, en el termini d’un mes a comptar des de
l’endemà de la seva publicació al Butlletí Oficial de la Província de Girona o al Diari
Oficial  de  la  Generalitat  de  Catalunya,  o  es  pot  interposar  directament  recurs
contenciós administratiu davant el Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el
termini  de  dos  mesos  comptats  des  de  l’endemà  en  que  es  produeixi  la  darrera
publicació al BOPG o al DOGC.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé  el  senyor  Rangel  manifestant  que  portem a  aprovació  una  pròrroga  de  la
suspensió de llicències que es va fer, atès el desenvolupament de l'aprovació inicial de
la revisió del planejament urbanístic de Palafrugell.  En primer lloc demanar disculpes
perquè si  formalment hagéssim fet  els deures correctes això hagués passat per la
Comissió Informativa d'Urbanisme però se'ns va passar pensant-nos que ho havíem
de passar pel Ple de juliol i quan ens ens vàrem adonar només vàrem tenir temps de
portar-lo a la Junta de Portaveus.
Molt senzill, en el moment de desenvolupar tot el que fa referència a la revisió del
planejament,  paral·lelament  s'acompanya  d'una  suspensió  de  llicències  de  tots
aquests  sectors  que  són  susceptibles  de   tenir  modificacions,  per  una  qüestió  de
garanties urbanístiques i  de garanties jurídiques de les responsabilitats per part de
l'Ajuntament i els privats. Aquestes suspensions són de tramitacions de planejament
derivat, de sectors de planejament derivat, de tramitacions de projectes d'urbanització i
de tramitacions de llicències que es donen paral.lelament  amb les tramitacions de
llicències  d'obres  i  de  reparcel.lacions  o  d'enderroc,  en  aquells  sectors  que  estan
definits molt bé a l'expedient i en els plànols que acompanyen l'expedient. Avui el que
fem, donat  que això es va aprovar  en el  plenari  de juny de 2013, d'acord amb el
compliment de la Llei, amb el text refós de la Llei d'Urbanisme, els articles 73 i 74 que
fa referència que es poden fer suspensions de llicències d'any en any i com a màxim
de dos anys,  el  que fem avui  és portar la pròrroga que ens correspon a aquest  a
aquest segon any de suspensió de llicències i  a efectes de mantenir  les garantíes
jurídiques mentre no s'acaba de fer la tramitació formal i final del planejament  que
esperem que es produeixi al llarg d'aquest any

- senyor Lledó: El vot d'Esquerra, en aquest punt, serà l'abstenció. No tant pel punt en
si, que és un formalisme, sinó per mostrar la nostra disconformitat amb el POUM, com
ja l'hem mostrat en altres plenaris, en els punts del POUM, nosaltres hem presentat
al.legacions i no se'ls hi ha donat la resposta que a nosaltres ens hauria agradat o que
al  grup  d'Esquerra  li  hagués  agradat,  per  tant,  en  aquest  punt  nosaltres  ens
abstindrem.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova la proposta sense esmenes amb els següents vots:

Vots a favor: senyors Fernàndez, Rocas, Vencells, Rangel, les senyores Zaragoza i
Mauri (PSC), els senyors Gomez, Prats, Pujol, Gabarró i la senyora Frigola (CiU), els
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senyors Sabrià, Vilà, Lledó i la senyora Farrarons (ERC), la senyora Galiana (PP) i el
senyor Guerra (PxC), total disset vots a favor.
Vots en contra: Cap
Abstencions:  senyors  Genover,  Menor  i  la  senyora  Recio  (Entesa),  total  tres
abstencions.

A.2) Assumptes de la comissió informativa de serveis a les persones

12.-  ATORGAMENT  DEL  DIPLOMA  AL  MÈRIT  CIUTADÀ  AL  CENTRE
FRATERNAL.-Aprovació.-

S'acorda tractar conjuntament els punts 12 i 13 de l'ordre del dia de la sessió.

Relació de fets:

Atès que el Reglament d’honors, distincions i protocol de l’Ajuntament de Palafrugell
preveu l’atorgament del Diploma al Mèrit Ciutadà a persones, entitats, confederacions,
agrupacions,  institucions,  empreses,  comerços,  etc,  que  mereixin  la  gratitud  de
Palafrugell per a activitats destacades en el camp cívic, cultural, esportiu, comercial o
d’altres, que donin prestigi a la vila de Palafrugell. 
 
Atès que El Centre Fraternal té més de 125 anys d’història arrelada al nostre municipi. 
 
Atès que El Centre Fraternal pot resumir la història de l'activitat recreativa i associativa
 de la vila  de Palafrugell  i  que des dels seus orígens fins ara ha estat  una entitat
emblemàtica, oberta a tothom, mantenint l’essència dels seus inicis. 
 
Atès que El Centre Fraternal, segueix ocupant l'edifici situat al número 7 de la plaça
Nova de Palafrugell, construït l'any 1878 sent la seu de diferents cafès i casinos, fins
que l'any 1897, la Societat el va adquirir sencer i hi va fer les reformes necessàries per
establir-s'hi definitivament l'any 1898. Durant tots aquests anys, el Fraternal n'ha estat
sempre el propietari per al gaudi dels associats, que actualment encara hi poden trobar
les dependències i els diferents serveis.

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Atorgar al Centre Fraternal el Diploma de Mèrit Ciutadà com a reconeixement a la seva
aportació social i cultural a la vida cívica de la nostra vila, així com pel servei realitzat
durant la seva llarga trajectòria de més de 125 anys

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Rocas manifestant com que recordaran en el plenari del dia 25 de
juny de 2014, aprovava per unanimitat una revisió del i actualització del Reglament
d'Honors,  distincions  i  protocol  de  l'Ajuntament,  fou  llavors,  quan  es  va  preveure,
concretament  a  l'article   segon  del  capítol  primer,  titulat  genèricament  de  les
distincions en general, afegir un nou reconeixement al catàleg d'honors, el Diploma al
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mèrit ciutadà. 
Una distinció que es pot concedir, segons determina l'article 15è del mateix reglament,
tant  a  persones  de  manera  individual,  com  a  col.lectius,  entitats,  confederacions,
agrupacions,  institucions  i  empreses,  comerços,  etc,  que  mereixen  la  gratitud  de
Palafrugell  per activitats destacades en el camp civil, cultural, esportiu, comercial o
d'altres, que donin prestigi a la Vila. 
Com sabeu, la distinció, atorgada per primera vegada l'any passat, va recaure en una
persona, concretament en Lluís Molinas i Falgueras.  Davant d'aquest fet, enguany, ha
semblat més oportú que calia donar-la a un col.lectiu, i  és en aquest sentit  que la
Comissió de Serveis a les Persones, per unanimitat, ha considerat proposar al Ple, la
concessió del diploma al mèrit ciutadà a una Associació i a un comerç.
D'una banda a l'Associació Recreativa centre Fraternal per la seva aportació social i
cultural a la vida cívica de la nostra Vila i per la seva llarga trajectòria; i de l'altra, a la
Fleca Can Baldiri, com a reconeixement a la seva aportació comercial i també per la
seva trajectòria.
Permeteu-me que abans que el Ple resolgui, us exposi molt breument, els principals
mèrits que han estat considerats per a proposar ambdues candidatures.
El Centre Fraternal, a més de ser un referent indiscutible tant a la història de la Vila
com de la comarca, és, sense dubte una de les veritables grans institucions culturals
del nostre país, i una institució que té el mèrit afegit d'haver aconseguit mantenir la
seva activitat durant un llarg període, més d'un segle i quart d'existència, sense haver
deixat mai de mantenir la seva personalitat característica ni deixar de ser un referent i
punt  de  trobada per  a  Palafrugellencs  i  forasters.  Un  Centre  Fraternal  que  sense
perdre el caràcter de societat privada amb que va néixer, s'ha desenvolupat i ha actuat
sempre, com una veritable casa de cultura popular, un centre obert a tothom que al
llarg  de  la  seva  història  ha  col.laborat  i  ha  participat  amb  múltiples  activitats  del
municipi.
Pel que fa a la Fleca Baldiri, i pel que fa a les dades documentals de què disposem,
avui passa per ser el comerç més antic de Palafrugell, amb més de 150 anys d'història
ininterrompuda, en el mateix sector, i a més, propietat de la mateixa família, des dels
seus  inicis,  pastant  i  elaborant  el  pa  amb  fòrmules  pròpies  i  artesanals  i  també
secretes, i oferint productes d'alta qualitat. Un establiment i uns productes que al llarg
de la seva trajectòria s'han distingit com un dels atractius comercials, més identitaris i
propis de la nostra Vila.
Dir-vos també, per acabar, que cas que el Ple tingui a bé aprovar la concessió del
diploma a l'entitat i a l'establiment comercial proposats, l'atorgament de la distinció es
faria just abans del Ple de Juliol, amb la voluntat d'incloure aquest lliurement  com un
dels actes destacats de la Festa Major d'enguany.

-  senyora  Galiana:  Des del  nostre  grup,  lògicament  el  nostre  vot  serà  a  favor  de
l'atorgament d'aquestes dues distincions. En quant al Centre fraternal, entenem que és
un referent,  tal  i  com ha manifestat el  regidor, senyor Rocas, de la cultura i  de la
societat de Palafrugell, emblemàtic i important no només pel municipi, sinó que també
ha transcendit a la comarca, com molt bé ha expressat el regidor. I la Fleca Can Baldiri
és un altre centre de tota la vida, és una fleca on tots hi  hem anat a comprar els
crusans fabulosos que fan , que a tots ens agraden tant, i està bé que a una fleca amb
tanta història se li faci un reconeixement.

- senyor Genover: Subscrivim les paraules del regidor senyor Rocas i de la senyora
Galiana, i hi afegim que tots són uns referents de Palafrugell, un per ser un lloc de
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convivència, de cultura, d'oci i un centre social; i l'altre és un referent d'aquest comerç
tradicional que fa més de 150 anys que dura i encara està en primera línia i ens dóna
una etiqueta d'un comerç peculiar a Palafrugell.

- senyor Vilà: Ens hem de felicitar per arribar a un acord amb el format i funcionament
d'aquesta distinció, després de diverses comissions, i hem arribat a donar un sentit als
articles que composen aquest reglament, crec que podem estar contents. I ens serveis
com a eina per reconèixer el mèrit de tota una trajectòria de servei al municipi, per tant,
evidentment hi votarem a favor. 

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

13.-  ATORGAMENT  DEL  DIPLOMA  AL  MÈRIT  CIUTADÀ  A  LA  FLECA  CAN
BALDIRI.-Aprovació.-

Relació de fets:

Atès que el Reglament d’honors, distincions i protocol de l’Ajuntament de Palafrugell
preveu l’atorgament del Diploma al Mèrit Ciutadà a persones, entitats, confederacions,
agrupacions,  institucions,  empreses,  comerços,  etc,  que  mereixin  la  gratitud  de
Palafrugell per a activitats destacades en el camp cívic, cultural, esportiu, comercial o
d’altres, que donin prestigi a la vila de Palafrugell. 
 
Atès que la fleca Can Baldiri té més de 150 anys d’història arrelada al nostre municipi
iniciant l’activitat el Senyor Antoni Ferrer l’any 1856. 
 
Atès  que la  fleca  Can Baldiri  es  continua  pastant  i  elaborant  el  pa  amb fórmules
pròpies i artesanals, i oferint productes d’alta qualitat. 
 
Atès que l’establiment i els seus productes són un dels atractius comercials identitaris
de la vila de Palafrugell. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Atorgar a la fleca Can Baldiri el Diploma de Mèrit Ciutadà com a reconeixement a la
seva aportació comercial de la nostra vila, així com pel servei realitzat durant la seva
llarga trajectòria de més de 150 anys d’història.

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
No s'han fet intervencions.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.
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B) Control i fiscalització dels òrgans de govern

14.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE L'ENTESA - JUNTS PER PALAFRUGELL,
DEMANANT  LA  CONVOCATÒRIA  DE  SUBVENCIONS  PER  PART  DE  LA
GENERALITAT,  A  LES  LLARS  D'INFANTS  SENSE  FINALITAT  DE  LUCRE.-
Aprovació.-

Relació de fets:

Atès que la xarxa de llars d’infants sense finalitat de lucre desenvolupa una important
tasca educativa i social de vital importància que complementa i amplia la que realitzen
els centres públics a l’etapa 0-3 anys.

Atès que a la nostra ciutat existeixen llars d’infants sense finalitat de lucre que atenen
a un col.lectiu d’infants que es podrien  beneficiar  d’aquesta subvenció.

Atès que aquests centres educatius venent rebent anualment una subvenció per part
del  Departament  d’Ensenyament  de  la  Generalitat  per  tal  de  facilitar  l’accés  als
mateixos de les famílies com un element d’equitat del sistema.

Atès que habitualment la convocatòria d’aquestes subvencions es publicaven a l’inici
de cada curs escolar.

Atès que en el present curs 2013-2014 no s’ha publicat la corresponent convocatòria
tot i trobar-nos a les acaballes del mateix.

Atès que davant aquesta manca de convocatòria el passat 8 d’abril la Coordinadora
d’Escoles Bressol de Catalunya va mantenir una reunió amb la Consellera Rigau pel
tema de la convocatòria de les subvencions entre d’altres aspectes.

Atès que en aquesta reunió la Consellera va manifestar que es trobava amb dificultats
econòmiques  i  que  després  de  les  vacances  de  primavera  diria  si  es  faria  la
convocatòria o no.

Atès que un mes després de la data fixada per la Consellera el Departament no es
manifesta al respecte.

Atès que davant aquest silenci de la Conselleria la Coordinadora d’Escoles Bressols
de Catalunya torna a contactar amb el Departament i aquest continua sense concretar
res sobre la convocatòria tot i trobar-nos ja en el mes de maig.

Atès que en els pressupostos de la Generalitat del 2014 aprovats pel Parlament de
Catalunya existeix consignació econòmica explicita per aquesta subvenció. 

Es proposa al Ple l’adopció de l’acord següent:

Primer.- Instar  al  Departament  d’Ensenyament  a  executar  la  partida  aprovada pel
Parlament en els pressupostos destinada a subvencionar a les llars d’infants sense
finalitat de lucre publicant de forma urgent la convocatòria de les subvencions.
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Segon.-Instar  al  Departament  d’Ensenyament  al  manteniment  d’aquesta  partida
pressupostaria destinada a les llars d’infants sense finalitat de lucre pel tal de garantir
la continuïtat de la tasca que realitzen amb les millors condicions d’equitat envers les
famílies.

Tercer.- Donar trasllat d’aquest acord al Departament d’Ensenyament, als Grups del
Parlament  de Catalunya,  a  la  Federació  de Municipis  de Catalunya,  a  l’Associació
Catalana de Municipis, a la Coordinadora d’Escoles Bressols de Catalunya i al Consell
Escolar Municipal.
 

Esmenes:
No s'han presentat esmenes.

Intervencions:
Intervé el senyor Genover manifestant que des de l'entesa considerem que les Escoles
Bressol és un col.lectiu una mica sensible i vàrem considerar adient presentar aquesta
moció, donat que a la nostra ciutat existeixen Llars d'Infants sense ànim de lucre, que
tenen un col.lectiu d'infants que es podrien beneficiar d'aquesta subvenció. Atès que
aquests centre educatius venen rebent anualment una subvenció, que els hi facilita
l'equitat del sistema, atès que habitualment la convocatòria d'aquestes subvencions es
publicàvem a l'inici  de  cada curs  escolar  i  en  aquest  curs  2013-  2014 que estem
acabant,  encara  no  hi  ha  res  concretat.  El  dia  8  d'abril  passat  la  coordinadora
d'Escoles Bressol de Catalunya va mantenir una reunió amb la Consellera senyora
Rigau pel tema, els hi va dir que potser després de les vacances de Setmana Santa en
parlarien i fins a aquests moments no hi ha res concret, i per això presentem aquesta
moció.
A continuació el senyor Genover llegeix la part dispositiva que es proposa aprovar.

- senyor Rocas: Palafrugell, com a Ciutat Educadora fa anys que manté una aposta
decidida per l'atenció del primer cicle d'educació infantil, en entendre que els nostres
més  menuts  tenen  també  dret  a  freqüentar  contexts  educatius  que  ampliïn  i
diversifiquin les experiències viscudes en el context familiar. Fruit d'aquesta convicció
el nostre municipi  ha estat capaç de posar a l'abast dels nostre conciutadans, una
xarxa d'atenció als infants 0-3 anys i a les seves famílies, que vist en conjunt i des
d'una  perspectiva  integral  i  global,  ofereix  avui  un  amplíssim  catàleg  de  recursos
educatius  i  s'acompanyament  que  satisfan  plenament  les  diverses  opcions  i
necessitats que suposa la primera educació, i estarem tots d'acord que de tot aquest
ventall  d'oferta les  escoles bressol  tant  municipals  com privades són els  principals
serveis  que  es  posen  a  l'abast  dels  nostres  vilatans  més  menuts.  Unes  Escoles
Bressol  que  com sabeu,  en  els  darrers  anys  s'han  vist  compromeses  en  la  seva
viabilitat  financera  per  la  dràstica  reducció  dels  ajuts  que  fins  avui  rebien  de
l'administració supramunicipal, com les escoles bressol públiques que han vist reduïda
l'aportació de la Generalitat a la meitat en els darrers anys, de 1.300 euros anuals per
infant, vigent el curs 2011-2012, als 875 euros d'ara, i una aportació que, a més, els
municipis han cobrat amb retard.
L'Ajuntament, com sabeu, ha manifestat públicament i en reiterades vegades, el seu
desacord amb la rebaixa que ha patit l'aportació de la Generalitat i l'endarreriment en
el cobrament, només cal repassar els diferents acords aprovats en aquest sentit, tant
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en Junta de Govern com en plenari.
Val  a  dir  que  aquesta  situació  d'emergència  ha  quedat  minoritzada  de  manera
provisional,  des  del  curs  passat,  gràcies  a  què  la  Diputació  de  Girona,  davant
d'aquesta  situació  i  d'acord  amb  el  compromís  de  col.laboració  que  té  aquesta
institució  amb  els  ajuntaments,  especialment  pel  que  fa  a  atendre  les  despeses
generades pels serveis  que tenen una especial  significació  social  i  econòmica,  ha
decidit  assumir  i  continuar  amb aquesta  línia  de  subvencions  a  les  Llars  d'Infants
Municipals. I si aquesta és, a grans trets, la situació de les escoles bressol públiques,
l'escenari per les escoles bressol sense ànim de lucre és com a mínim similar, atès
que aquest any no han rebut la subvenció que d'habitud els feia arribar la Generalitat,
720 euros per alumnes i any, i tampoc saben, com molt bé deia el proposant, quan ho
faran.
Els diners de la subvenció sempre s'havien abonat amb mesos de retard, de fet aquest
març  passat  han  cobrat  tot  just  les  subvencions  del  curs  2012  –  2013,  però  la
diferència amb la situació actual és que fins ara almenys hi havia la resolució de les
ajudes. Enguany, i malgrat haver acabat el curs escolar, ni tant sols s'ha publicat la
convocatòria,  és a dir  que si  fins avui  i  en els trenta anys que porten rebent  fons
públics, les més de 200 escoles bressol d'aquest tipus que hi ha a Catalunya, sabien
que tard o d'hora cobrarien, i podien fer previsions en el seu pressupost, ara, en canvi,
estan avocades a la incertesa. La Generalitat està buscant fons per pagar però encara
no sap quan ni amb quines condicions ho farà.
Uns 720 euros per alumnes i any, en cursos anteriors a l'any de la reducció, rondava
els 800 euros, que servien per alleugerir les quotes dels pares i mares, i si finalment no
arriben els diners, tot sembla avocar a que siguin les famílies les que es facin càrrec
d'aquest  desajust,  cosa que molts  nuclis  familiars  no  es  poden permetre.  Aquesta
situació dibuixa un panorama d'asfíxia per les escoles bressol sense ànims de lucre,
uns centre educatius amb dècades d'història a Catalunya, en molts municipis varen
precedir  a  les  llars  d'infants  municipals,  com és el  propi  cas de Palafrugell,  i  que
reivindiquen la seva tasca pedagògica. 
En aquest sentit i  per fer front a les despeses del dia a dis, a l'espera de saber si
rebran o no la subvenció pel  curs  vinent,  alguns d'aquests  centres,  gestionats per
associacions i cooperatives, sense ànim de lucre, han vist agreujada la seva situació
financera fins al punt que han hagut de demanar crèdits bancaris, apujar quotes i fins i
tot rebaixar sous.
És per tot això que des del govern del municipi donarem suport a la moció presentada
per L'Entesa.

-  senyor  Guerra:  Des  de  Plataforma  també,  evidentment,  li  donarem  suport.  Ens
sembla  incomprensible  que  a  aquestes  alçades  de  curs  no  hi  hagi  cap  decisió
definitiva ni puguin fer previsions, i al senyor Genover li desitjo molta sort i que treguin
de la senyora Rigau, alguna cosa més que una nota dient, com ens ha passat en altres
ocasions, som conscients de la seva necessitat, pagarem quan hi hagin calers.

-  senyora  Galiana:  Des del  nostre  grup també donarem suport  a  la  moció  perquè
entenem que el  tema que  es  tracta  és  important  per  l'educació  infantil  del  nostre
municipi.

- senyor Sabrià: Agrair a l'entesa la presentació de la moció, en tot cas jo crec que hi
ha un punt aquí que és clau, hi ha partida, hi ha pressupost, està aprovada i per tant,
no hi ha cap mena de justificació perquè aquesta convocatòria no s'hagi tret, i per tant,
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només podem donar-hi suport.

- senyor Genover: Agrair als grups el seu recolzament a aquesta moció.

Votació:
Sotmesa a votació s'aprova per unanimitat la proposta sense esmenes.

15.- INFORMES.-

No n'hi han hagut.

16.- PRECS I PREGUNTES.-

Intervé el senyor Guerra manifestant que una mica al fil del que acaba de presentar el
grup de l'Entesa sobre les escoles bressol, encara que no té directament resa veure,
és  que  durant  aquests  últims  dies  s'ha  estat  parlant  molt  en  tots  els  mitjans  de
comunicació sobre l'augment dels nens que estan per sota del llindar de pobresa, han
dit una xifra aproximada de 2.600.000 a tota Espanya, desconec la xifra que correspon
a Catalunya i molt menys a la nostra Vila, segurament la senyora Mauri té més dades
sobre això. I durant tot aquest debat que s'ha obert, la resta d'Espanya ha decidit obrir
durant l'estiu els menjadors escolars perquè almenys tinguin un dinar digne un cop al
dia, la Generalitat s'ha manifestat en contra d'aquesta opció per dir que estigmatitzava
les diferències entre els nens. La meva pregunta, en el cas que fos necessari aplicar
aquesta mesura a la nostra Vila, quina és la posició del govern, es decantaries i hi ha
fons per poder obrir els mesos de juliol i agost?

- senyora Mauri: La nostra població, vostè sap que des del 'Àrea de Benestar Social,
des de les escoles i des de salut, hi ha un control força fiable de totes les famílies amb
nens  que  poguessin  tenir  algun  tipus  de  deficiència  nutracional.  El  tema  dels
menjadors escolars a les escoles, evidentment no s'ha plantejat aquí, sinó que hem
optat  per  altres solucions.  Des de la Generalitat  també se'ns ha fet  arribar  alguna
proposta i si vol li puc explicar, encara no està tancada la solució però tenim coberts
els  casos,  si  és  que s'estan donant,  perquè estem analitzant  quina  és  la  situació
família  per  família,  tenim  solucionar  per  cobrir  aquests  mesos  que  no  hi  haurà
menjador escolar. 

- senyor Guerra: Agraeixo la seva resposta i dono per fet que els casos més greus els
tenen controlats i no s'ha d'optar a l'altra opció dels menjadors.

-  senyora  Mauri:  Coneixem  les  famílies,  des  de  Benestar  Social,  coneixem  les
problemàtiques  familiars  i  estem  adoptant  mesures  i  solucions  perquè  no  hi  hagi
aquestes necessitats.

- senyor Guerra: Avui han descarregat totes les bastides per muntar la grada de la
Cantada  d'Havaneres,  i  la  meva  pregunta  és  si  està  contemplada  algun  tipus  de
seguretat durant aquest cap de setmana que no faran cap tipus d'activitat?. I una petit
suggeriment és, una vegada estigui muntada la grada i donat el nombre de vehicles
que el dia de la cantada arriben a Calella, es podria contemplar que aquest espai que
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ara  està  ocupat  i  tancat  es  pugui  fer  servir  com  a  pàrquing  durant  la  cantada
d'havaneres. 

- senyor Fernàndez: El muntatge de la Cantada d'Havaneres d'aquest any no diferirà
del  que s'ha fet  en els  últims anys,  per  tant  és obvi  que la  cantada té  un guany
importantíssim pel nostre municipi i també és veritat que implica una sèrie de molèsties
també. Aquests dies la seguretat ha de funcionar com ho ha fet sempre i el tema de
l'aparcament, en tot cas, ho estudiarem, però aquell  dia concret de les Havaneres,
baixar  a  Calella  a  partir  de  les  quatre  de  la  tarda  és  molt  complicat,  encara  que
tinguem molts aparcament és difícil accedir-hi, però ho mirarem i ho estudiarem, no
ens tanquem en absolut en banda.

-  senyora  Galiana:  Jo voldria  fer  arribar  una queixa de força veïns de Llafranc en
relació a la Casa de Colònies Albatros, perquè sembla ser que hi ha sortides nocturnes
que van a la platja i munten força sarao allà fins passades la una de la matinada no
deixant descansar a la gent. No sé quina mesura s'hauria d'adoptar en aquest punt
però és un tema que preocupa a molta gent que està a Llafranc descansant o passant
les seves vacances. Parles de quantitats importants de nois, entre vuitanta i noranta
persones a la platja. En relació a això voldria saber també quin aforament té la casa de
colònies Albatros, i demanar que es prengui alguna mesura al respecte, més que res
suposo que a través de la Policia, no sé quin mecanisme, o avisant-los directament a
través d'un requeriment perquè es respectin les hores de descans.

- senyor Fernàndez: L'aforament que té és l'aforament que consta a la llicència, no han
demanat cap ampliació d'aforament. En tot cas aquest tema que vostè trasllada, el que
farem és requerir que es presenti un pla d'activitats perquè ells es varen comprometre
a què aquestes sortides, en principi, no hi serien, si vostè diu que hi són m'ho he de
creure, per tant, el que farem serà requerir a aquesta empresa que justifiquin quin pla
d'activitats tenen, i un cas que ens preocupa molt són aquestes sortides, no només
durant la nit sinó durant el dia, ells es varen comprometre a que no sortirien i que en
tot cas sempre els portarien amb uns autocars i en un altre espai que tenen fora de
Llafranc. Per tant, primer, aforament és el que hi ha a la llicència, no s'ha increment, i
pel que fa a les activitats, els requerirem perquè ens diguin quin és el pla d'activitats
que  tenen  i  intentarem  estar  a  sobre  perquè  aquests  tipus  de  molèsties  no  es
produeixin.

- senyora Galiana: bé, ja ens tindran informats.

- senyor Menor: Jo volia fer un prec i és referent a les zones dels vials del Piverd,
aquelles dues urbanitzacions que es varen fer entorn Vila-seca i Piverd, al costat les
escoles. Tota aquella zona s'ha desenvolupat d'una manera molt irregular en el temps i
ha  quedat  d'una  manara  una  mica  anàrquica  sobretot  pel  que  fa  al  tema  de  la
circulació. El meu prec aniria en la direcció d'aprofitar, tenint en compte que és una
zona escolar, que és l'època d'estiu i solucionar algunes situacions d'inseguretat que hi
ha allà. Per exemple parlaríem del carrer Terral, que és un carrer que té plataforma
única i les dues voreres sempre queden plenes de vehicles amb la qual cosa tota la
mainada i els pares han de baixar pel centre de la calçada, amb la qual cosa si gira
algun cotxe, que ho fan molt ràpid, pot passar alguna cosa. També hi ha algun carrer
d'aquests  que són  de  doble  direcció  i  que  estan  senyalitzats  com que no  es  pot
aparcar  i s'hi aparca i a més a més en els dos sentits de la circulació. El carrer que
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seria la perllongació del carrer Alfons XII, quan arriba al carrer de Begur, no hi ha cap
senyal que obligui a tirar recte i els vehicles giren cap a la dreta i cap a l'esquerra,
malgrat que hi ha una senyal de direcció prohibida, aquesta no es veu, a més a més
amb l'agreujant que aquella zona sempre ha sigut un cul de sac i grups de mainada
van allà a fer el seu esbarjo i hi ha un cert perill. Seria bo que durant aquest temps
miressin de solucionar aquest tema.

- senyor Fernàndez: Prenem nota i ens ho anirem a mirar.

- senyor menor: Un altre prec també en aquest sentit de vialitat, seria la plaça Joan
XIII, ´s una plaça que és molt complexa i el meu prec seria que es mires de solucionar.
És una plaça que a més a més és carrer, el carrer Mossèn cinto Verdaguer que en el
seu moment es pensava que serien locals comercials, i en aquella zona s'està fent un
abús del tema de la circulació dels vehicles i d'aparcament. Tenint en compte que és
una plaça i que hi ha molta mainada allà, i penso que això és incompatible amb la
circulació i maniobra dels cotxes. Entenc que hi pugui haver algun dels d'algun veí a
tenir-hi el cotxe però vint o vint-i-cinc cotxes no hi poden haver allà. És complicat però
penso que s'hauria de prendre alguna mesura.
I una pregunta, sobre el tema de l'Escorxador, primer confirmar si s'hi mata bestiar
d'altres municipis, que tradicionalment venien, i si és així, si s'ha pensat compartir el
dèficit que té aquest Escorxador?.

- senyor Fernàndez: El dèficit, si mirem l'evolució d'aquest Escorxador, el dèficit cada
any  ha  anat  a  menys,  precisament  per  això  es  va  fer  aquest  conveni,  perquè
l'Ajuntament se'n feia càrrec amb un topall. En aquests moments hi ha activitat, fruit
d'això l'any passat l'Ajuntament va decidir fer aquesta inversió important perquè Sanitat
ens ho requeria, i jo crec que en aquest moment i amb aquesta puja que hem fet de
les ordenances, ens permet garantir un servei, que jo crec que en aquest moment pel
municipi també és important, perquè dóna peu a què els establiments puguin oferir un
valor  afegit  a  nivell  del  seu propi  producte.  Per tant,  jo en quant  a si  hi  ha altres
municipis, en aquest moment no ho sé però crec que sí perquè sempre han vingut,
però  en  qualsevol  cas,  en  aquest  moment  el  problema  de  l'Escorxador  no  és  un
problema de dèficit perquè amb el conveni que hi ha, per això es va fer, perquè hi va
haver una època que aquest dèficit era molt gran, i s'a anat reduint molt i ara està molt
controlat i a més a més hi ha un compromís en el sentit que la pròpia Associació es fa
càrrec d'una part.

- senyor Menor: D'acord, el que passa és que si hi ha un dèficit, penso que és injust
que el  municipi  de Palafrugell  continuï fent-se'n càrrec, penso que almenys la part
proporcional s'hauria de repercutir o en els professionals o en els municipis, que hi
col·laboressin una mica.

- senyora Recio: Ens agradaria que ens fessin un resum de l'activitat que ha portat a
terme  el  regidor  de  coordinació  des  del  moment  en  què  es  va  nomenar  fins  a
l'actualitat. No fa falta que ho facin ara, si ens contesten per escrit ja en tenim suficient.

- senyor Genover: La Junta de Govern Local del dia 27 de maig aprova l'alienació de
dues finques mitjançant procediment obert. El pressupost municipal ho preveu, preveu
tenir ingresso de finques que es venguin, però vostès en la mateixa acta de la Junta de
Govern consideren que el bé patrimonial més apte per ser alienat en aquest moment
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és el situat en el carrer Pau Claris núm. 12 i el carrer Mas Gras núm. 41, a causa de
l'escàs rendiment que se n'obté i de l'actual situació del mercat immobiliari. La meva
pregunta és, si vostès diuen que això no val o val poc, perquè ho volen vendre, no
tenen alguna altra cosa que puguin vendre abans que això que vostès són conscients
que ho venen malament?.

- senyor Fernàndez: En qualsevol cas, la venta, bé o malament, en aquests moments
qualsevol finca que es vengui i el preu que ara podríem estipular, no és el preu que
podria tenir fa cinc anys, per tant, és veritat que segurament l'acord diu que malgrat
que aquest preu en aquest moment no és el que nosaltres ens satisfà, les valoracions
tècniques diuen el que diuen. Vostè sap que hi ha un pressupost d'inversions que hi ha
una part que es finança amb venda de patrimoni i segurament que si poguéssim dotar
aquestes partides amb altres recursos que no fos de venda, ho faríem perquè ara
vendre, és veritat, que és un mal negoci, però també és veritat que hi ha unes prioritats
d'inversió que cal que el govern les pugui anar executant. Malgrat això em sembla que
aquestes finques s'han requerit  perquè han d'aportar  documentació la gent que ha
accedit a la subhasta i estem a l'espera, és possible que al final no es formalitzi, és
possible.

- senyor Vilà: Primer una pregunta sobre un prec que farem fer fa dos mesos, el dia 29
d'abril, sobre Can Salgues II, que deien que hi havia una fiança de 377.000 euros i que
pensàvem que tota aquella zona era perillosa, que hi havia mainada que entrava als
edificis, i que si feien algun requeriment per tancar tot allò, per seguretat. La nostra
pregunta és si han fet alguna cosa, i com està aquest tema?

- senyor Fernàndez: Pel que fa al tema de l'aval penso que es va contestar que s'havia
fet el requeriment de l'aval, però Serveis Jurídics va dir que donat que el que volíem
era executar l'aval per fer les obres aquestes, no era viable jurídicament i per tant no
era factible,  i  ara estem mirant  quina actuació volem fer  directament  nosaltres per
intentar  sobretot  solucionar el  tema de la  seguretat.  No sé si  el  regidor  té  alguna
informació més, però el que sí li puc dir és que de moment no hem fet res encara
perquè la tramitació que hi havia feta era la d'executar l'aval però això es va aturar
perquè no hi havia garanties jurídiques de què es pogués fer ja que l'aval garantia les
obres d'urbanització no garantia el que eren les obres d'edificació. Aquest és un cas
com altres que tenim al municipi que el que s'haurà de fer finalment és iniciar el tràmit
d'execució subsidiària de cares als propietaris. Tenim diversos edificis d'aquests en els
que s'hi ha d'actuar.

-  senyor  Vilà:  Continuarem insistint  en  aquest  tema  i  si  ens  poden  informar,  més
endavant de les gestions que hagin fet.
Voldria encetar un altre tema, que també es repetitiu, el tema del concurs per a la
gestió del  servei  d'escombraries,  que hi  va haver la  sentència de l'OARC.  És una
pregunta condicional, si fan recurs al Tribunal Superior de Justícia de Catalunya els hi
voldríem demanar que com que això va molt lent, tal com va dir el senyor Rangel pot
anar per llarg, demanaríem que mentre no hi hagi aquesta resposta no avancin en la
redacció del nou concurs, perquè d'aquí un any hi ha eleccions i no sabem qui ho
haurà de gestionar, en quines condicions i potser hi ha noves idees i noves maneres
de fer. Sabem que no es pot allargar un nou contracte, però mentre es vagi fent i hi
hagi recurs i es vagi allargar el tema, podríem arribar perfectament a un altre mandat.
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- senyor Fernàndez: la setmana vinent tenim una reunió amb els serveis jurídics per
decidir que fem en relació a l'estratègia a seguir, si realment interposem el recurs i
demanem una suspensió cautelar. Aquest és un tema que vostè sap que no és fàcil i
que  per  tant,  segurament  requerirà  primer  d'una  actuació  rigorosa  i  sobretot  tenir
encert, que penso que en aquest cas serà el més complicat. En tot cas, el podrem
informar de quins són els passos que a partir de la setmana que ve pensem fer.

- senyor Sabrià: Un prec i una felicitació pel govern. En primer lloc desitjar-lis un bon
estiu,  perquè  fa  un  mes  els  hi  dèiem  que  no  havien  tingut  una  bona  setmana  i
comencem a tenir la sensació que no han tingut gaire bona primavera més que no pas
bona setmana. Repassem alguns dels temes, com fèiem l'últim dia, que han passat en
les últimes setmanes. Han asfaltat l'avinguda d'Espanya, així de sortida està bé, jo
crec que el que tingui el cotxe amb unes suspensions una mica dures deu botar força
més del que botava abans, per tant quan asfaltàvem teòricament era per millorar i ens
sembla que el  resultat  no ha sigut  precisament aquest.  Que el  calendari  ens hem
tornat a equivocar perquè teníem el divendres previ a Sant Joan empantanegat part
del carrer Ample i també part de l'Avinguda d'Espanya. Una mica el mateix ha passat a
Llafranc, jo crec que quan expliquem que Palafrugell volem que sigui un destí turístic
tot l'any, vol dir que tenim en compte tot el calendari a nivell internacional també, i per
tant si l'Assumpció és festa a tota Europa menys a l'Estat Espanyol, n'hauríem de ser
conscients  i  no  podem  tenir  Llafranc  com  el  teníem,  amb  els  forats,  amb  els
embornals. Crec que això és una altra de les coses que hem de preveure millor de
cares al futur.  
Ens agradaria saber quin és l'objecte de la rotonda Pep Ventura amb Farena, si la
imatge que busquem cares al futur és tenir tota aquella rotonda de plàstic tot l'estiu. Ja
hi hem passat per aquestes fases i hauríem de mirar de no repetir-ho. Crec que amb la
seva ubicació ens hem equivocat, si més no una mica, perquè no respecten la pintada
que hi ha al terra, no hi guanyem gaire res i la imatge, la veritat és que fa força pena,
per tant això ja no és tant pec sinó que és una pregunta. Ens agradaria saber quin és
l'objectiu i quina idea tenen respecte a aquells plàstics que tenim allà ubicats.
Acabo amb aquesta part i vaig directament a la felicitació. Ens sembla que avui hem
pogut fer un prec amb un aire més republicà, que la sala ha millorat molt, que hi ha
hagut un bon diàleg entre tots i  que ens sembla que aquest aire més republicà el
podríem mantenir d'aquí en endavant, perquè si millora el clima crec que seria bo per
tots seguir en aquesta línia tant ben encetada.

-  senyor  Fernàndez:  Estic  segur  senyor  Sabrià  que a mi  no em guanya ningú en
republicanisme. 
Vostè ha posat aquí de manifest uns elements, que algunes coses les puc arribar a
compartir,  però vostè sap que quan un està governant  a vegades hi  ha una sèrie
d'obres i vostè també ho ha viscut per experiència, crec que l'obra de Llafranc va anar
deu dies tard del que estava previst perquè es va adjudicar i finalment per qüestions
varies es va allargar deu dies més del compte.  L'avinguda d'Espanya a nosaltres ens
hauria  agradat  que  s'hagués  fet  una  setmana  abans  però  també  cal  dir  que  el
divendres estava tot acabat només faltava pintar i reconec que va anar una setmana
tard i Llafranc com a mínim va anar deu dies tard, ho reconec. En tot cas, en prenem
nota, penso que és veritat  que caldria fer aquestes previsions amb més cura però
també és veritat que a vegades es planifiquen unes obres i no es poden fer com es
tenen planificades. Però en tot cas vull manifestar el compromís del govern, donat que
és  un  municipi  turístic  amb una  aposta  important  per  la  qualitat,  per  aquest  tipus
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d'actuacions, si més no fer-les en uns terminis molt més acurats.
La rotonda, cal dir que hi ha hagut una petició, volem veure com evoluciona aquesta
rotonda aquest estiu, és veritat que les dimensions que hi ha donen per poc, i veurem
si la gent compleix o no compleix la senyalització que hi ha, però en tot cas veurem
l'evolució que té durant aquest estiu.

- senyor Sabrià: Només per reafirma, igual que feia en l'anterior Ple, que nosaltres ho
expliquem amb l'ànim de millorar, crec que en aquesta situació ens hi hem trobat tots,
però que hem de mirar els calendaris en global,  hem d'intentar preveure aquestes
situacions quan abans millor, i per tant, que aquestes coses cada any les fem millor
que l'any anterior. Ens sembla que no han tingut una bona primavera i per tant ho
plantegem aquí, no ho plantegem com una agre crítica al govern, no ho fem en altres
mitjans, sinó que venim aquí i expliquem les coses que ens sembla que no han rutllat,
que és la feina de l'oposició, i  quan diem que esperem que tinguin un millor estiu,
creiem que ens convé a tots i és un desig que ens agradaria compartir amb tothom
perquè és el que més li convé a Palafrugell.

- senyor Fernàndez: Confiem en tenir un gran estiu, sobretot a nivell turístic i que els
establiments que donen molta vida al nostre municipi tinguin una bona temporada i
que això  vagi  acompanyat  també de donar  uns serveis  a  l'alçada del  turisme que
volem tenir, intentarem treballar-hi i esperarem estar a l'alçada.

I no havent-hi cap més assumpte per tractar s’aixeca la sessió essent dos quarts de
nou del vespre. En dono fe.

Diligència: Aquesta acta ha estat aprovada sense esmenes pel Ple del dia XXX.
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